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Bralne navade morajo postati vrednota
V Društvu slovenskih pisateljev ugotavljajo, da 

so razmere v založništvu dosegle kritično točko. 
V zadnjih dvajsetih letih se je obseg slovenskega 
založništva prepolovil. Odmira profesionalno za-
ložniško jedro, število velikih in srednje velikih za-
ložb se je drastično zmanjšalo. Zaostrene razme-
re so razvidne tudi iz obsega avtorskih honorar-
jev za ustvarjalce, ki so padli na četrtino nekdanje 
vrednosti. Sredstva za nakup v splošnih in šolskih 
knjižnicah v povprečju ne dosegajo niti polovice 
predpisanih standardov.

Da bi spodbudile branje knjig, so številne splo-
šne knjižnice po Sloveniji že pred več kot dese-
tletjem začele z bralno značko za odrasle. Gre za 
projekt, katerega namen je spodbujanje bralne 
kulture in dvig bralne pismenosti. Osrednja knji-
žnica Mozirje je bralno značko za odrasle pod 
naslovom Zgornjesavinjčani s knjigo v roki v tej 
sezoni pripravila že štirinajstič zapored.

Rezultati so spodbudni, vendar z nivojem 
bralnih navad, če jih obravnavamo kot želeno 
družbeno vrednoto, ne moremo biti zadovoljni. 
Kot izhaja iz zadnje raziskave Bralna kultura in 
nakupovanje knjig v Republiki Sloveniji, je števi-
lo kupcev knjig enako, kot je bilo leta 1973, šte-
vilo bralcev pa je za tri odstotke nižje, kot je bi-
lo leta 1998. Vse manj je tistih, ki knjige kupu-
jejo in berejo redno, še posebej zaskrbljujoč pa 
je podatek, da je največji upad bralcev (20 od-
stotkov) zaznati med visoko izobraženimi, ki so 

doslej veljali za »trdnjavo« bralnih navad. Zna-
no je tudi dejstvo, da se del mlajših bralcev se-
li v novo bralno okolje, med e-knjige, objavljene 
v angleščini, kar morda nakazuje prevladujoče 
bralne vzorce jutrišnjega dne.

Da bi bila slika čim bolj realna, velja dodati, 
da je uvodoma omenjeno krčenje založniškega 
sektorja povezano zlasti z usihanjem akviziter-
ske prodaje knjig »od vrat do vrat« in s padcem 
prodaje učbenikov ter delovnih zvezkov. Po dru-
gi strani je zasebnemu založništvu v istem ob-
dobju uspelo razširiti maloprodajno mrežo knjig 
v trgovske centre in bencinske servise, ob tem 
pa tudi občutno povečati produkcijo novih knji-
žnih naslovov. 

Resnica torej je, da se je v Sloveniji dostopnost 
knjige povečala, ponudba knjižnih naslovov se 
je izboljšala, ne glede na to pa bralne in knjižno-
nakupne navade stagnirajo. Raziskava Evrosta-
ta je pokazala, da se Slovenija uvršča med bral-
no slabše razvite evropske države, zato na seda-
nje stanje ne moremo gledati kot na uspeh. Bral-
ne navade morajo postati vrednota, ki jo bomo v 
slovenski družbi gojili tudi v digitalni dobi.
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Tema tedna

OSREDNJA KNJIŽNICA MOZIRJE PRVA V PROJEKTU BRALNA ZNAČKA ZA ODRASLE

Zgornjesavinjčani znova dokazali, da cenijo knjigo in radi berejo

14. BRALNA ZNAČKA ZA ODRASLE V MOZIRSKI KNJIŽNICI

Zaključek obogatilo literarno srečanje s Tadejem Golobom

Petra Širko Poljanšek, direktorica 
Osrednje knjižnice Mozirje:

»Ob štirinajstletnici bralne značke 
za odrasle Zgornjesavinjčani s knji-
go v roki v Knjižnici Mozirje ne skri-
vamo svojega zadovoljstva. Letošnje 
leto je bralno pobudo zaključilo 152 
bralcev, kar je 10 odstotkov več kot 
v letu poprej in največ v štirinajstih 
letih. Presegli smo mejnik 150 preje-
mnikov priznanj, sodelujočih pa je 
bilo še več. S tem uporabniki potrju-
jejo, da so naša prizadevanja po šir-
jenju bralne kulture in branju izbra-
nih vsebin odlično sprejeta in smi-
selna. 

Izbor branja za projekt bralne značke za odrasle prilagajamo izpoved-
nosti, sporočilnosti, ganljivosti, duhovitosti ter aktualnosti vsebin in ne za-
logi gradiva v knjižnicah naše mreže. Ta mejnik je tudi za nas, knjižničar-
je, velika obveza in odgovornost za nadaljnje delo, da bomo za naše bralce 
še naprej s pretanjenim občutkom izbirali literaturo, ki jim bo v dobi infor-
macijskega preobilja, ko sta naglica in hitenje neizbežna, bogato osmišlja-
la čas in lastno delovanje.«

Knjižnica Mozirje svoje bralce rada pogosti z literarnimi večeri, na 
fotografiji pisatelj Tadej Golob in knjižničarka Vladimira Planovšek. 

(Foto: Roman Mežnar)

Gost zaključne prireditve 14. 
bralne značke za odrasle Zgornje-
savinjčani s knjigo v roki Osrednje 
knjižnice Mozirje je bil slovenski 
pisatelj, novinar, kolumnist in alpi-
nist Tadej Golob. Dogodek so prip-
ravili v prostorih mozirske galerije 
v ponedeljek, 8. aprila. Sodelujo-
či, ki so prebrali predpisano števi-
lo knjig, so na prireditvi prejeli pri-
znanja in knjižno nagrado. Nagra-
de so v ta namen darovale različne 
slovenske založbe.
KOT BI LUNA PADLA NA ZEMLJO

Knjiga Tadeja Goloba Kot bi lu-
na padla na Zemljo: biografija Mi-
lene Zupančič je bila uvrščena na 
seznam tokratne bralne značke, 
kriminalni roman Jezero pa na se-

novšek iz Knjižnice Mozirje. Prire-
ditev sta z glasbo obogatila pevka 
Iza Leskovšek in Jakob Zlatinšek 
na klaviaturah.

SODELOVALO OKOLI 160 
BRALCEV

V 14. letu je v skupnem branju 
sodelovalo okoli 160 bralcev, us-
pešno ga je zaključilo 152 sodelu-
jočih. Pravila sodelovanja bralcem 
nalagajo, da v teku projekta z da-
nega seznama preberejo sedem 
izbranih naslovov in eno pesni-
ško zbirko po svojem izboru. Knji-
žničarji vsako leto izberejo 30 na-
slovov kakovostnega čtiva, od te-
ga je polovica izbranih del sloven-
skih avtorjev. 

Tatiana Golob

znam prejšnje. S pisateljem, ki je s 
svojima kriminalnima romanoma 
Jezero in Leninov park vsaj delno 

zaslužen za preboj žanra kriminal-
ke na slovensko pisateljsko sceno, 
se je pogovarjala Vladimira Pla-

V tem mesecu dvakrat obeležu-
jemo praznik knjige, saj 2. aprila 
praznujemo mednarodni dan knjig 
za otroke in 23. aprila svetovni dan 
knjige in avtorskih pravic. Zato 
ni naključje, da Osrednja knjižni-
ca Mozirje že 14 let zapored v tem 
obdobju pripravi zaključek bralne 
značke za odrasle. Gre za osrednji 
bralni projekt knjižnice, ki je name-
njen spodbujanju in uveljavljanju 
branja in bralne kulture. 

PRED VRATI ŽE 15. BRALNA 
ZNAČKA 

Številne slovenske splošne knji-
žnice že leta izvajajo bralno značko 
za odrasle, velja pa spomniti, da je 
bila ravno Osrednja Knjižnica Mo-

zirje prva med vsemi, ki je ta pro-
jekt ponudila svojim uporabnikom. 
V poletnih mesecih se bo tako za-
čela že 15. bralna značka, v kateri 
sodelujejo bralci iz vseh zgornje-

savinjskih občin, število sodelujo-
čih pa konstantno narašča. 

Z LETI VSE VEČ IZPOSOJENIH 
KNJIG SLOVENSKIH AVTORJEV
V knjižnici že nekaj let opažajo, 

da se z višanjem števila sodelujo-
čih v bralni znački za odrasle vi-
ša število izposoj knjig slovenskih 
avtorjev. Statistike so zelo zgovor-
ne. V letu 2015 sta bila med deseti-
mi najpogosteje izposojenimi knji-
gami dva slovenska romana, v le-
tu 2016 trije, v 2017 že pet in v lan-
skem letu kar šest romanov slo-
venskih avtorjev. Gre večinoma za 
dela, ki jih člani knjižnice prebirajo 
ali so jih prebirali v okviru projek-
ta bralna značka za odrasle. Tak-
šen rezultat je velika potrditev, da 
se cilj projekta uresničuje v naj-
večji meri.

ŠTEVILO AKTIVNIH ČLANOV 
VIŠJE OD SLOVENSKEGA 

POVPREČJA
Bralna kultura med Zgornjesa-

vinjčani je dobro razvita. To potrju-
je tudi statistični podatek z začetka 
letošnjega leta, da je bilo v minulem 
letu v knjižnici aktivnih 24,5 odstot-
ka vseh prebivalcev, kar je več od 
slovenskega povprečja. V številkah 
to pomeni 3.938 aktivnih članov, kar 

je 207 oseb več kot v letu 2017. 
Glede na število prebivalcev ob-

čine je bilo konec leta 2018 v do-
mačo knjižnico včlanjenih največ 
občanov Mozirja (62,77 odstotka), 
sledijo jim Solčavani (18,85) in Lju-

benci (15,91). Celoletni obisk knji-
žnice v letu 2018 je znašal 103.755 
obiskovalcev, v vseh enotah pa je 
bilo evidentiranih 113.535 izposoje-
nih enot gradiva.

Tatiana Golob

103.755 obiskovalcev
je skozi lansko leto obiskalo 
enote Osrednje knjižnice 
Mozirje, evidentiranih je 
bilo 113.535 izposojenih enot 
gradiva.
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Aktualno

Z MAJEM SPREMEMBE PRI IZVAJANJU NUJNE MEDICINSKE POMOČI

V mozirski dežurni ambulanti bo zdravnik le ob sobotah, 
nedeljah in praznikih v dnevnem času

S 1. majem prebivalce Zgornje 
Savinjske doline čakajo začasne 
spremembe na področju izvajanja 
nujne medicinske pomoči. Zara-
di pomanjkanja zdravnikov v Jav-
nem zavodu Zgornjesavinjski zdra-
vstveni dom Nazarje (zavod) ne 
morejo več zagotavljati 24-urne 
nujne medicinske pomoči (NMP), 
zato bo dejavnost začasno prevzel 
Zdravstveni dom Velenje, v določe-
nem delu tudi ZD Kamnik. 
SREČEVANJE NA DOGOVORJENIH 

TOČKAH
Dežurstva, kakor smo jih bili le-

ta vajeni, s 1. majem ne bodo več 
v isti obliki. Zdravniki v zavodu bo-
do po tem datumu čez dan prisotni 
le v ambulantah in ne bodo hodili 
na teren. Kot doslej bodo v priprav-
ljenosti reševalci NMP in nujno re-
ševalno vozilo. Odzivali se bodo na 
nujne klice in bodo na zvezi z de-
žurnim zdravnikom velenjskega ali 
kamniškega zdravstvenega doma. 
Po potrebi se bosta zdravnik in re-
ševalno vozilo srečala na dogovor-
jenih točkah.

NA POMOČ KAMNIČANI
Zaradi velike oddaljenosti krajev 

Solčava, Luče, Podvolovljek, Gor-
nji Grad in Nova Štifta se bodo na 
tem območju po potrebi ob nujnih 
primerih vključili dežurni zdravni-
ki kamniškega zdravstvenega do-
ma. Srečevalne točke z reševalnim 
vozilom bodo na Črnivcu in Kranj-
skem Raku. 
PONOČI DEŽURNEGA ZDRAVNIKA 

V DOLINI NE BO
Enak način delovanja NMP bo 

tudi v nočnem času, saj zdravni-
ka v mozirski dežurni ambulan-
ti ponoči ne bo. Ambulanta bo de-
lovala v sobotah, nedeljah in pra-
znikih med 7. in 20. uro, ko bo de-
žurni zdravnik prisoten v ambulan-
ti. »To je bilo največ, kar smo v da-
nem trenutku lahko dosegli,« je po 
usklajevanjih povedala direktorica 
zavoda Darja Es. »Sredstva s stra-
ni zavarovalnice za nujno medi-
cinsko pomoč bodo šla izvajalcem 
storitev,« je še dodala.

SPREMEMBE SO ZAČASNE
S temi spremembami je bil sez-

nanjen tudi svet zavoda in zgor-
njesavinjski županji in župani, ki na 
zadnji seji sveta ustanoviteljic za-
voda na to ureditev niso imeli pri-

pomb. V kolikor se s tem ne bi stri-
njali, bi vsi dosedanji dogovori pad-
li v vodo. »Vse spremembe, ki se tre-
nutno dogajajo, so začasne,« je de-
jala Esova, ki upa, da se bodo našli 
manjkajoči zdravniki in se bo stanje 
normaliziralo. Je pa seveda vpraša-
nje, kakšne spremembe bodo uve-
dene ob novi mreži NMP, ki jo prip-
ravlja zdravstveno ministrstvo.

NADOMEŠČAL BO ŽUNTER
Na začetku maja bo odšla še 

zadnja od treh zdravnikov, ki so da-

li odpovedi, Andreja Podbregar 
Marš. Ambulanto bo po njenem 
odhodu s 6. majem začasno prev-
zel dolgoletni lučki zdravnik Anton 
Žunter. Štirikrat tedensko bo de-
lal polovični delovni čas, enkrat pa 

poln delovni čas. Pacienti Matja-
ža Planka bodo začasno dodelje-
ni zdravnikom v ostalih nazarskih 
ambulantah.

PRIHAJA ZDRAVNICA IZ 
TUJINE

Tudi za ambulanto Klemna Po-
zniča se kaže zamenjava. V Nazar-
je naj bi po besedah Esove prišla 
zdravnica iz tujine, ki je že bila na 
razgovorih. Poslala je tudi vso zah-
tevano dokumentacijo, na začetku 

maja pa bodo zanjo lahko začeli 
urejati dovoljenje. Takoj, ko bo vsa 
birokracija urejena, bo zdravnica 
lahko začela delati. Do konca maja 
v Pozničevi ambulanti še dela spe-
cializantka Tanja Reberšek.
OBVEŠČANJE TUDI ZA POTREBE 

TURISTOV
Zavod bo o spremembah iz-

vajanja NMP še posebej obves-
til vse občine in zdravstvene po-
staje, da na vidnih mestih objavi-
jo spremembe. Obvestili bodo tudi 
večje turistične ponudnike, saj se 
s prvomajskimi prazniki začne turi-
stična sezona. Na ta način bodo tu-
di turisti obveščeni, kje in kdaj lah-
ko poiščejo zdravniško pomoč.

Štefka Sem
Župani so se seznanili z začasno ureditvijo nujne medicinske 

pomoči in jo sprejeli brez razprave. (Foto: Štefka Sem)

Predstavniki Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma so se za 
izvajanje nujne medicinske pomoči dogovorili z velenjskim in 

kamniškim zdravstvenim domom. (Foto: Štefka Sem)

Kot doslej bodo v 
pripravljenosti reševalci NMP in 
nujno reševalno vozilo. Odzivali 
se bodo na nujne klice in bodo 
na zvezi z dežurnim zdravnikom 
velenjskega ali kamniškega 
zdravstvenega doma.

Zaradi pomanjkanja zdravnikov je od 1. 5. 2019 naprej 
dežurna ambulanta v Mozirju odprta samo ob sobotah, 
nedeljah in praznikih od 7. do 20. ure.
V preostalem času lahko poiščite zdravnika v: 
- odrasli: dežurna ambulanta Velenje ali Žalec
- otroci do vključno 18. leta: pediatrični urgentni center 
  Celje
- poškodbe: urgentni center Celje
Ob nujnem stanju pokličite 03/837 08 00 ali 112. 
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Gospodarstvo, Iz občin

OBČINSKI SVET NAZARJE 

Proračun za letos višji od 
prvotno načrtovanega

Na seji nazarskega občinske-
ga sveta v marcu je bil na dnev-
nem redu prvi rebalans proračuna 
za letos. Kot je pojasnil župan Ma-
tej Pečovnik, je bil proračun za le-
to 2019 sprejet že na seji sveta de-
cembra 2017, na kateri so spreje-
mali občinska proračuna za dve le-
ti. Od takrat je prišlo do nekaterih 
bistvenih sprememb, ki so vpliva-
le na občinske finance, zato je sve-
tnikom predlagal, da sprejmejo re-
balans. Predlagane spremembe je 
občinski svet potrdil z ustreznim 
sklepom.

740 TISOČ EVROV VEČ OD 
PRVOTNEGA PLANA

Župan je podrobno predstavil 
razlike po posameznih postavkah 
in povedal, da bo po novem pro-

račun višji na obeh bilančnih stra-
neh, bo pa tudi uravnotežen. Pri-
hodkovna stran po novem znaša 
skoraj 3,390 milijona, kar je za dob-
rih 740 tisoč evrov več od prvotne-
ga plana. Na povišanje je vplivalo 
med drugim zvišanje primerne po-
rabe oziroma povprečnine, prodaja 
zemljišč, dodatna povratna in ne-
povratna sredstva po 21. členu za-
kona o financiranju občin in trans-
ferni prihodki …

NA RAZPOLAGO TUDI NEKAJ 
LANSKIH SREDSTEV

Odhodki so v rebalansu načrto-
vani v višini 3,404 milijona evrov. 
Razlika med prihodki in odhodki se 
bo pokrivala iz sredstev, ki so osta-
la na računu konec leta 2018. 

Marija Lebar

V LUČAH BO ENERGETSKA SAMOZADOSTNA SKUPNOST 

Električno energijo bodo pridobivali iz obnovljivih virov energije

Župan Ciril Rosc: 
»V Lučah smo zadovoljni in hkra-

ti ponosni, da smo bili izbrani na 
evropskem razpisu kot eden od pe-
tih evropskih krajev, kjer se bo na-
slednja tri leta v delu občine izva-
jal projekt ustvarjanja energetske 
skupnosti, ki bi lahko sama v celo-
ti le iz obnovljivih virov energije za-
dostila svojim potrebam po električ-
ni energiji. 

Čas, ki prihaja, prinaša namreč 
hitre in korenite spremembe v raz-

mišljanju in posledično v potrebnem pristopu k novi energetski politiki 
na vseh področjih, tudi pri gradnji čim bolj samozadostnih energetskih 
skupnosti ter tudi pri novih poslovnih modelih upravljanja teh energetskih 
skupnosti. Specifičnost našega območja z do sedaj relativno nestabilnim 
električnim napajanjem je v tem primeru resen izziv tudi za stroko. Upaj-
mo, da se bodo s tem projektom pokazale prednosti za vse udeležence v 
projektu, tako končne uporabnike kot tudi operaterje.«

Luče nimajo dobre pokritosti z infrastrukturo elektrovodov. V 
Petrolu razvijajo nov poslovni model upravljanja energetske 
skupnosti s ciljem dekarbonizacije lokalnega energetskega 

sistema. (Foto: Igor Solar)

V naselju Krnica, ki je del Luč, 
postavljajo samozadostno energet-
sko skupnost. Cilj projekta je, da bo 
skupnost lahko v celoti iz obnovlji-
vih virov energije (OVE) povsem za-
dostila potrebam po električni ener-
giji in ne bo odvisna od napajanja iz 
električnega omrežja. Pilotski pro-
jekt je del evropskega demonstra-
cijskega projekta Compile, ki je del 
programa Obzorje 2020. 

Koordinator projekta je Fakul-
teta za elektrotehniko Univerze v 
Ljubljani. Projekt bo potekal še na 
štirih drugih lokacijah v evropskih 
državah. Vrednost je 6,4 milijona 
evrov, pričel se je lani novembra, 
trajal pa bo 42 mesecev. 

KORISTI PROJEKTA TUDI ZA 
SLOVENSKA PODJETJA

Predstojnik laboratorija za ener- 

getske strategije na fakulteti izr. 
prof. dr. Andrej Gubina je po-
vedal, da v projektu sodeluje 12 
evropskih partnerjev iz sedmih 
evropskih držav, pa tudi partner-
ja iz Indije in Kitajske. Poudaril je, 
da je projekt pomemben za slo-
vensko industrijo, saj so štirje slo-
venski partnerji projekta od EU 

pridobili skupaj več kot 2,3 mili-
jona evrov. 

MOŽNOST SHRANJEVANJA 
VIŠKOV ENERGIJE

Pri izvedbi v Lučah sodeluje-
jo fakulteta, družba Petrol in Elek-
tro Celje. V skupnost je vključenih 
več stanovanjskih objektov, več-
ja kmetijska poslopja in poslovne 
stavbe. S pravilnim upravljanjem 
mikro omrežja bo lahko skupnost 
v posameznih obdobjih elektroe-
nergetsko povsem samozadostna 
in odklopljena od preostalega dela 
omrežja. Viške energije bo mogoče 

hraniti v posebno zmogljivih bate-
rijah in energetskih hranilnikih.

IZBOLJŠANJE SEDANJIH 
RAZMER 

Na območju, ki ga načrt zajema, 
je sedaj šibko omrežje, večkrat je 
zaradi vremenskih razmer preskr-
ba z elektriko tudi prekinjena. Lo-
kalno nizkonapetostno omrež-
je ne ponuja tehničnih možnosti 
za vključitev novih OVE, vključitev 
proizvodnje iz delujočih OVE pa je 
omejena. 

Končni cilj projekta je tehno-
loška integracija sončnih elek-
trarn, hišnih hranilnikov elek-
trične energije, polnilnic elek-
tričnih vozil in sistemskega hra-
nilnika energije, ki bo priključen 
neposredno na omrežje. S celo-
vitim upravljanjem energetske 
skupnosti bodo omogočili zniža-
nje stroškov električne energije, 
s presežki električne energije bo 
skupnost lahko trgovala ali jih na-
menila za sistemske storitve ope-
raterju omrežja.

Marija Lebar

Pri projektu v Lučah sodelujejo 
Fakulteta za elektrotehniko 
Univerze v Ljubljani, družba 
Petrol in Elektro Celje.

6,4 milijona evrov
je vreden projekt, ki bo potekal 
42 mesecev na petih lokacijah 
v evropskih državah. 

(Foto: ML)
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OBČINA MOZIRJE PRED SVOJIM PRAZNIKOM

Pestro dogajanje na vseh področjih

V okviru celovite sanacije bo pokopališče dobilo novo ograjo. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Občina Mozirje v teh dnevih pra-
znuje svoj praznik – jurjevo. Ob 
tem, da se bo v tem času zvrstila 
vrsta prireditev in otvoritev, je pe-
stro tudi na infrastrukturnem po-
dročju, saj se izvaja in zaključuje 
cela vrsta projektov.

SANACIJA PLAZOV NA 
POKOPALIŠČU 

Med večje projekte spada me-
njava vodovodnih cevi proti Lo-
kam. Na tem območju je bilo naj-
več izgub vode in modernizaci-
ja več kot nujna. Hkrati s cevmi se 
za večjo varnost sanira cestišče 
in poleg gradi pločnik. Večji pro-
jekt, ki se zaključuje, je tudi sana-
cija plazov na pokopališču. Projekt 
po fazah poteka že več let. Hkrati 
se urejuje škarpa z novo ograjo. Ob 
tem so pokopališče tudi povečali. 

PARKIRIŠČA IN 
STANOVANJA

Za kulturnim domom gradijo do-
datne parkirne prostore. Tam bo 
zraslo kar 30 novih parkirišč, ki bo-
do dobrodošla za obiskovalce kul-

turnih prireditev, knjižnice, lekarne 
in ostalih ponudnikov storitev v tr-
škem jedru.

Kamniško gradbeno podjetje 
Graditelj d. d. zaključuje gradnjo 
tretjega večstanovanjskega objek-

ta. Levo od slednjega, ob pogledu 
na Rožnik, se v naslednjih dnevih 
pričakuje zasaditev prvih lopat za 
gradnjo še enega večstanovanj-
skega objekta, imenovanega Vila 
Mozirje. Gradilo ga bo podjetje Vis-
-Bau d. o. o. iz Šoštanja
POSTAVLJENI TIC IN IGRALA ZA 

ODRASLE
V četrtek je bila otvoritev turi-

stično informacijskega centra ob 
avtobusni postaji, od katerega se 
veliko pričakuje. Zaživel bo v pra-
vem času, tik pred začetkom tu-
ristične sezone. Občani pa že ko-
ristijo še eno dobrodošlo pridobi-
tev, igrala za odrasle. Slednja so bi-
la postavljena na sejmišču, tik ob 
sprehajalni poti. Uradna predaja 
namenu bo 14. maja. 

Benjamin Kanjir

OBČINA MOZIRJE

Osnutek projekta uvedbe modre cone predstavljen, potreboval 
bo nekaj sprememb

Parkirišča, ki bodo spadala v modro cono, so označena z rdečo.

Zaradi pomanjkanja parkirnih prostorov 
predvsem v centru Mozirja so svetniki že večkrat 
predlagali, naj občinska uprava najde rešitev te-
ga problema. Občina se je lotila priprav za uved-
bo modre cone, ob predstavitvi projekta, ki jo je 
vodil Jaka Vačovnik, pa so svetniki podali svo-
je pripombe.

114 PARKIRNIH MEST
Z uvedbo modre cone bi v mozirskem trškem 

jedru čez dan omejili parkiranje na dve uri za 
osebna in lahka tovorna vozila. Modra cona bi 
zajemala obstoječa parkirišča od pekarne Miš-
maš do Grabnerjeve hiše vključno s parkiriš-
čem za Partizanom in pred Pevčevo hišo (cona 
1). Nadalje bi bilo omejeno parkiranje na parkiri-
šču od Lekarne do Šmihelske ceste (cona 2) ter 
parkirišče Konfinšek za kulturnim domom (cona 
3). Na tem območju je 114 parkirišč.

PREDLOG CEN PARKIRANJA
Predlog občine za cono 1 in 2 je bil, da je par-

kiranje v dnevnem času dve uri brezplačno. Med 
19. in 7. uro bi lahko parkirišča uporabljali stano-
valci teh območij, s tem da bi se lahko odločili za 
mesečno ali letno plačilo parkirišča. Predlog ob-
čine je bil mesečna parkirnina 60 evrov, letna 500 
evrov. V coni 3 bi bilo parkiranje do dve uri brez-
plačno, do devet ur dnevno dva evra, mesečna 
parkirnina do devet ur 35 evrov in letna 350 evrov. 

DO DVE URI ČEZ DAN BREZPLAČNO
Ureditev parkiranja je potrebna, saj želi obči-

na ožji del trga oživiti in pomagati pri ohranjanju 
dejavnosti podjetnikom. Z uvedbo modre cone 
želijo pospešiti frekvenco prometa. V dnevnem 
času ne predvidevajo plačljivega parkiranja. 
Ko bo čas za to, bodo redarji nadzirali spošto-
vanje pravil. Parkirišča sedaj zasedajo nekate-
ri zaposleni v Mozirju, ki imajo vozila tam večji 
del dneva. Tem bi bila namenjena cona 3. S tem 
bi sprostili kar nekaj parkirnih mest na trgu. Do-
mačini bi imeli v nočnem času možnost parkira-
nja, kjer bi bil prostor, a proti plačilu.

Svetnik Marko Presečnik je po predstavitvi 

omenil, da predlog za modre cone s strani sve-
tnikov ni bil mišljen za polnjenje občinske bla-
gajne, temveč da obiskovalci lažje parkirajo na 
trgu ter opravijo svoje obveznosti ali si ogledajo 
Mozirje. Mark Molnar je menil, da je treba pre-
veriti, kakšne so cene drugje, saj so predstavlje-
ne v projektu previsoke. Lilijana Rakun je do-
dala, da je treba zagotoviti dovolj parkirišč za in-
valide. 

Na splošno so bili svetniki zadovoljni, da se je 
občinska uprava lotila urejanja parkiranja v tr-
škem jedru. Projekt bo dopolnila glede na pri-
pombe svetnikov.

Štefka Sem
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DOC. DR. NIKOLA HOLEČEK, MEDNARODNO PRIZNANI STROKOVNJAK S PODROČJA ZVOKA IN AKUSTIKE

Ljudje se premalo zavedamo onesnaževanja s hrupom
Mozirjan doc. dr. Nikola Holeček 

je mednarodno priznani strokov-
njak s področja zvoka in akustike. 
Poleg tega, da je leta 1991 v družbi 
Gorenje ustanovil in še danes vo-
di akustični laboratorij, je predava-
telj na večih fakultetah ter priznani 
predavatelj na mednarodnih kon-
ferencah. V preteklem mesecu je 
bil v okviru projekta gibanja Mladi 
raziskovalci za razvoj Šaleške doli-
ne nagrajen za življenjsko delo.
ZAOKROŽITEV NEKEGA OBDOBJA 

DELA
»Nagrada Bergmandeljc, ki je 

zaščitnik gibanja, mi veliko pome-
ni, saj je to zaključek oziroma zao-
krožitev nekega obdobja dela, de-
la z mladimi. Z njimi je zelo zani-
mivo delati, saj je njihov življenjski 
stil danes drugačen, kot je bil moj. 
So pa zelo dobri raziskovalci, in tis-
ti, ki se resno lotijo zadev, lahko ve-
liko dosežejo. Nekateri res razmiš-
ljajo v smeri, da dobijo z gledanjem 
v telefon in na google vse informa-
cije. A to razmišljanje je potrebno 
preseči,« pravi Holeček. 

ZABAVNI DEL MLADOSTI JE 
PRESKOČIL

Otroštvo in mladost je preži-
vel v Beogradu. Pravi, da je zabav-
ni del mladosti preskočil, ker je ve-
čino časa preživel v šoli in na tre-
ningih. Redno je treniral karate, 
ki mu je privzgojil samodiscipli-
no. Slednja mu je in mu še poma-
ga pri delu. Pravi, da je znanstveno 

dokazano, da obiskovanje glasbe-
ne šole, igranje na kakšen instru-
ment in poslušanje glasbe poma-
gajo pri razvijanju inteligence. Prav 
tako drži, da resen pristop k špor-
tu razvija samodisciplino, ob tem 
pa zastavljanje in doseganje ciljev. 
Pomaga tudi pri premagovanju sa-
mega sebe in bolečine.

Pri iskanju življenjske poklicne 

usmeritve je v ospredje postavil 
naravoslovne predmete, matema-
tiko, fiziko in tehniko. Leta 1980 je 
zaključil študij fizike in se kot Gore-

njev štipendist leto kasneje v pod-
jetju tudi zaposlil. Magistrsko nalo-
go je zagovarjal leta 2003 na lju-
bljanski Fakulteti za strojništvo, tri 
leta kasneje pa na isti fakulteti še 
doktorsko delo. 

V GORENJU USTANOVIL 
AKUSTIČNI LABORATORIJ

»Po naključju sem se začel 
ukvarjati z akustiko. V službi sem 
dobil nalogo, da naj ustanovim la-
boratorij. Ljudje so se začeli zave-
dati hrupa, ki ga povzročajo na-
prave. V laboratoriju smo merili 
ta hrup in iskali rešitve za njego-
vo zmanjševanje. Odtlej se trudimo 
slediti konkurenci oziroma biti ko-
rak pred njo. V ta namen smo pos-
tavili tiho, polgluho sobo, v kateri 
se nič ne sliši. V ospredje pridejo 
zato zvoki, ki jih naše telo drugače 
filtrira, da jih ne slišimo. Na primer 
bitje srca, prebava in podobno,« s 
ponosnim glasom pove Nikola, saj 
je ta najtišji prostor v Sloveniji nje-
govo delo. 

Ta prostor je namenjen merjenju 
ravni zvoka gospodinjskih apara-
tov in v njem nihče ne dela, razen 
v tem času, ko se tja postavlja me-
rilni objekt. Zvok človeškega telesa 
bi bistveno popačil rezultate me-
ritev. Dalj preživetega časa v tem 
prostoru bi na človeka tudi zelo 
slabo vplivalo in bi se v njem zelo 

negativno počutil. Ker smo pač va-
jeni, da nas ves čas obkrožajo zvo-
ki, takšni ali drugačni. Tudi takrat, 
ko smo v tišini. 

Holeček pravi: »Če bi bil tam 
dlje časa, na primer celo uro, bi bi-
lo to zelo moreče. Ljudje smo vaje-
ni zvočnega ozadja. Neslišni pros-
tor bi človeka dezorientiral v času. 
Če bi ostal še brez svetlobe, bi naj-
brž kaj hitro znorel. Tudi tišina, ena-
ko kot hrup, ni zdrava.« 

PRI NAS VLADA POMANJKANJE 
KULTURE TIHOSTI

Na vprašanje, kakšno je Mozirje 
glede hrupa, Nikola odgovarja, da 
je glede na to, da je kraj majhen, 
bolj hrupno kot pa ne. »Žal je še 
vedno premalo kulture tihosti. Če 
greš v tujino, na primer na Dunaj, 
vidiš, da se tam vsi trudijo biti ti-
hi. Trudijo se, da avtomobil spelje 
čim tišje, da v gostilnah ne povzro-
čajo hrupa, da na ulicah ne govori-
jo glasno. Na primer cviljenje avto-
mobilskih gum, hupanje in podob-
no, to ni dovoljeno. Ljudje se ne za-
vedajo, da je to isto, kot če bi odprl 
okno in ven vrgel papirni robček ali 
kakšen drug odpadek. S tem prav 
tako onesnažuješ okolje. 

Doc. dr. Nikola Holeček je bil marca v okviru projekta gibanja Mladih 
raziskovalcev za razvoj Šaleške doline nagrajen za življenjsko delo.

Verjamem, da je lepo peljati z 
motorjem, pritisniti plin do kon-
ca in pokazati, kako močan motor 
imaš. Premalo zavedanja pa je, da 
lahko s tem nekoga, ki je bil ponoči 
v službi ali bolan leži doma, prebu-
diš. Tega na vasi v tujini nihče ne bi 
storil. Pri nas pa si to vsakdo upa, 
ker to ni sankcionirano. V tujini bi 
hitro ostal brez dva tisoč evrov. 

S takšno kulturo in nedisciplino 
res nisem zadovoljen. Ne smemo 
si zatiskati oči in govoriti, da smo 
ozaveščeni okoli onesnaževanja 
okolja. Jaz pravim, da nismo. Dok-
ler bomo kurili takšne ali drugačne 
odpadke, da bo potem pol ulice v 
dimu, odmetavali stvari po cestah, 
konec koncev povzročali kakršen 
koli hrup, svet ne bo lepši. Pa bi 
lahko bil že, če bi vsakdo vsaj mal-
ce storil na tem področju,« v skrbi 
za čistejše okolje dodaja Nikola.

NIKOLA HOLEČEK V PROSTEM 
ČASU

Po službi, če ne hiti na kakšno 
izmed predavanj, če ne bere ele-
ktronske pošte svojih študentov, 
seminarskih ali diplomskih nalog, 
rad posluša glasbo. Po duši je ob 
vseh zvokih, ki krojijo njegovo po-
klicno življenje, poslušalec dobre 
glasbe, ljubitelj sprehodov, kolesa 
in narave. 

Naslednje leto bo dopolnil krite-
rije za upokojitev in takrat upa, da 
bo imel več časa za aktivnosti, ki 
jih ima rad. Še vedno pa z veseljem 
vsak dan odpre vrata svoje pisar-
ne in razmišlja o izzivih, ki ga čaka-
jo. Počasi upa, da ga bo minila že-
lja, da bi si še kaj želel, ker ve, da je 
to potem stalna obremenitev. Z ve-
seljem pa bo še vedno delal z mla-
dimi kot predavatelj, mentor in do-
ber poslušalec njihovih idej. 

Benjamin Kanjir, 
foto: osebni arhiv

Prostor, ki je namenjen 
merjenju ravni zvoka 
gospodinjskih aparatov, je 
najtišji prostor v Sloveniji in 
je njegovo delo.
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OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Poštna poslovalnica se bo dokončno zaprla, nadomestila jo bo 
premična pošta

Uporabniki poštnih storitev na območju, ki ga pokriva premič-
na pošta, imajo na voljo številko mobilnega telefona pismonoše 
in se za poštne storitve lahko dogovorijo predhodno.

Županja Ana Rebernik (desno) je občinski svet seznanila glede 
novega preoblikovanja pošte. (Foto: Primož Vajdl)

Rečiški svetniki so na občin-
ski seji razpravljali o problemati-
ki tamkajšnje pošte. Županja Ana 
Rebernik jih je seznanila, da se bo 
slednja konec junija dokončno za-
prla. Nadomestila jo bo premična 
pošta.
REČIŠKA POŠTA NE IZPOLNJUJE 

POGOJ OBSTOJA
Za pošto na Rečici ob Savinji se 

že leta išče ustrezno rešitev, saj 
promet upada in pošta kot taka za 
sedanjega izvajalca ni več zani-
miva. Občinski svet se je s to pro-
blematiko od leta 2015 že nekaj-
krat ukvarjal. V vsaki občini v drža-
vi mora biti najmanj ena kontaktna 
točka, ki je organizirana kot pošta 
ali pogodbena pošta. Za 95 odstot-
kov prebivalcev Slovenije zračna 
razdalja do najbližje pošte ali po-
godbene pošte ne sme presegati 
4,5 kilometra. Ker je na Rečici manj 

kot 5 odstotkov prebivalcev odda-
ljenih od katere izmed drugih po-
slovalnic v dolini, bo Pošta Slove-
nije poslovalnico zaprla.
ZA POGODBENO POŠTO NI BILO 

INTERESA
Županja je občinski svet seznani-

la, da so potekali pogovori z dvema 

le v trgovini Kea, a zaradi prostorske 
stiske tudi slednje ni mogoče.
OBČANOM NA VOLJO PREMIČNA 

POŠTA
Na Rečici bo pošta v sedanji ob-

liki obratovala še do konca junija, 
nato sledi preoblikovanje v pre-
mično pošto. Pismonoša bo po-
štne storitve opravljal na terenu z 
dostavnim vozilom, se ob določe-
ni uri ustavil na določenem kraju 
in določen čas opravlja poštne sto-
ritve. Gospodinjstvom bo dostav-
ljal poštne pošiljke vsaj petkrat te-
densko, izjema bodo gospodinj-
stva, ki uporabljajo t. i. izpostavlje-
ne predalčnike. 

Primož Vajdl

kandidatoma za pogodbeno pošto, 
a sta slednja odstopila. Ideja je še 
bila, da bi se poštne storitve izvaja-

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Nadzorni odbor občine bo opravil več pregledov, prostovoljci 
projekta Starejši za starejše obiskujejo več kot 250 oseb

Irena Vodušek je povzela plan dela nadzornega odbora občine.

Na zadnji seji gornjegrajskega 
občinskega sveta je predsednica 
nadzornega odbora občine Irena 
Vodušek predstavila plan dela in fi-
nančni plan za tekoče leto. Koordi-
natorka projekta Starejši za starej-
še Karlina Mermal je podala poro-
čilo o delu v preteklem letu. Svetniki 
so sprejeli sklep o financiranju poli-
tičnih strank v občini. V proračunu 
je za letošnje leto zagotovljenih 600 
evrov, ki si jih bo glede na volilne re-
zultate razdelilo pet strank.

NADZOR NAD POSLOVANJEM 
Nadzorni odbor bo po bese-

dah predsednice Voduškove le-
tos pregledal zaključni račun obči-
ne za leto 2018. V jesenskem času 
bodo pregledali tekoče poslovanje 
občine. V planu imajo tudi pregled 
porabe proračunskih sredstev, na-
menjene plačilu razlike med ceno 
programov v vrtcih in plačil star-

šev ter pregled izračuna ekonom-
ske cene vrtca. Ta pregled bodo 
opravili za enoti vrtca Gornji Grad 
in Bočna. Preverili bodo tudi pora-
bo proračunskih sredstev občine 
pri nekaterih društvih. 

DESET PROSTOVOLJCEV IMA 
VELIKO DELA

Poročilo o delu prostovoljcev 

Društva upokojencev Gornji Grad 
v projektu Starejši za starejše je 
podala koordinatorka projekta 
Karlina Mermal. Društvo je v pro-
jekt, ki ga vodi Zveza društev upo-
kojencev Slovenije, vstopilo le-
ta 2008. Aktivnih prostovoljcev 
je v društvu deset, obiskujejo ne-
kaj čez 250 oseb, starejših nad 69 

let. Na območju krajevnih skup-
nosti Gornji Grad in Nova Štifta ži-
vi sicer 305 starejših oseb, ven-
dar jih je nekaj odklonilo sodelo-
vanje v projektu. Prostovoljci so v 
letu 2018 opravili 376 obiskov, kar 
pomeni 121 odstotkov planiranih 
obiskov.

V BOČNI TRIJE 
PROSTOVOLJCI

Prostovoljci so nudili manjše 
pomoči 27 osebam, predvsem dru-
ženje, dostavo iz trgovine, hrane 
in pomoč pri hišnih opravilih. Več-
jih pomoči občani niso potrebova-
li. Vsakega od starejših občanov 
so obiskali najmanj enkrat v letu, 
številne tudi večkrat. V Bočni trije 
prostovoljci letno obiščejo sto sta-
rejših. Lani so plan realizirali sko-
raj stoodstotno. Kar nekaj oseb so 
obiskali večkrat.

Tekst in foto: Štefka Sem
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ZDRUŽENJE BORCEV ZA VREDNOTE NOB ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Obeležujemo 75 let od osvoboditve doline

Predsednik Jože Rakun je 
poudaril, da letos obeležujemo 
visok jubilej osvoboditve naše 

doline. 

V okviru aktivnosti za krepitev 
mednarodnega povezovanja bo-
do še naprej sodelovali pri pro-
jektu Mednarodna spominska 
pot zavezništva – Vranov let.

Predsednik Združenja bor-
cev za vrednote (ZBV) NOB Zgor-
nje Savinjske doline Jože Rakun 
je na občnem zboru organizacije 
poudaril, da letos mineva 75-let 
od osvoboditve naše doline kot 
največjega osvobojenega obmo-
čja na Štajerskem. Ob jubileju se 
bodo na spominskih prireditvah 
spomnili tudi številnih žrtev, pa-
dlih v veliki sovražni ofenzivi na 
osvobojeno ozemlje decembra 
1944. 

OBELEŽILI 70-LETNICO 
DELOVANJA ZVEZE

Člani združenja si prizade-
vajo za ohranjanje vrednot in 

delujejo pri digitalizaciji doku-
mentarnega in arhivskega gradi-
va združenja. Pričeli so z zbiranjem 
gradiva za projekt Partizanske teh-
nike in tiskarne v Zgornji Savinjski 
dolini, saj želijo ohraniti spomin na 
pomembno podporno dejavnost 
osvobodilnega gibanja.

Tekst in foto:
 Barbara Rozoničnik

spoštljiv spomin na NOB. Pretek-
lo leto so obeležili 70-letnico de-
lovanja Zveze ZBV NOB Slovenije. 
Redno izvajajo načrtovane prire-
ditve in tradicionalne spominske 
pohode. Z lanskoletno množično 
obiskano prireditvijo na Menini 
v spomin na legendarni preboj 
partizanskih brigad iz sovražne-
ga obroča in druge pomembne 
dogodke osvobodilnega boja v 
dolini so vidno prispevali k pra-
znovanju jubileja. 

ZBIRAJO GRADIVA O 
PARTIZANSKIH TISKARNAH

Nadaljujejo z obnovo spomeni-
kov in drugih obeležij NOB ter so-

SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA SLOVENIJE, OBČINSKI ODBOR LJUBNO OB SAVINJI

Na lokalnih volitvah dobili dva svetnika 

Iz poročila Stanka Prislana 
je bilo razbrati, da so izvedli 
številne aktivnosti in pridobili 
nekaj novih članov.

Na letni konferenci Občinske-
ga odbora Slovenske demokrat-
ke stranke Ljubno so pregledali 
delo lokalne organizacije. Poroči-
lo je predstavil predsednik Stan-
ko Prislan, poslanka v državnem 
zboru Nada Brinovšek pa je spre-
govorila o aktualnem dogajanju na 
političnem parketu.

DOBILI TUDI PODŽUPANA
Iz Prislanovega poročila je bilo 

razbrati, da so izvedli številne ak-
tivnosti in pridobili nekaj novih čla-

nov. Podali so se na Triglav, se ude-
ležili srečanja stranke v Bovcu, so-
delovali na različnih okroglih mi-
zah in na državnozborskih ter lo-
kalnih volitvah. Na slednjih so do-
bili dva svetnika v občinski svet in 
podžupana. 

KAMPANJA OD VRAT DO VRAT
V letošnjem letu bodo svoje ak-

tivnosti usmerili v evropske volitve, 
ki bodo potekale maja. Brinovško-
va je izpostavila, da bo kampanja 
potekala od vrat do vrat. V njej bo-

do prepričevali potencialne voliv-
ce, da se odpravijo na volitve, saj 
vsak glas šteje. Evropske volitve so 
namreč zelo pomembne za Slove-
nijo. Glede aktualnega politične-
ga dogajanja je izpostavila vlado, 
v kateri se do sedaj najhitreje me-
njajo ministri. 

Tekst in foto: Marija Šukalo

NOVA SLOVENIJA – KRŠČANSKI DEMOKRATI, OBČINSKI ODBOR MOZIRJE

Svetnika vključena v delo odborov 

Predsednik Jure Repenšek 
je povedal, da ima stranka 
predstavnike v rečiškem, 
nazarskem in mozirskem 
občinskem svetu.

V Slomškovi dvorani v Mozirju se 
je na letni konferenci sestal občin-
ski odbor Nove Slovenije – Krščan-
ski demokrati. O njegovem de-
lu je spregovoril predsednik Jure 
Repenšek, dogajanje v stranki je 
predstavil podpredsednik stranke 
mag. Valentin Hajdinjak, aktivno-
sti v državnem zboru pa poslanec 
Aleksander Reberšek. Pozdravne 
besede udeležencem je namenila 
tudi regijska predsednica Veroni-
ka Juvan in jih povabila na bližajo-
če se srečanje družin na Gori Oljki 
ter na tabor v Sveto Trojico. 

Repenšek je poudaril, da so se 
nekateri člani udeleževali različnih 
aktivnosti stranke. Bili so prisotni na 
različnih posvetih in taboru. Ker po 
nekaterih zgornjesavinjskih občinah 
še ni ustanovljenih odborov ali so ti 
v ustanavljanju, so bili v pomoč pri 
kandidiranju članov v občinske sve-
te. Tako ima stranka svojega pred-

stavnika na Rečici ob Savinji in Na-
zarjah ter dva v mozirskem občin-
skem svetu. Slednja spremljata do-
gajanje v svoji lokalni skupnosti in 
se vključujeta v delo odborov. 
STRANKA DELUJE POVEZOVALNO 

Podpredsednik Hajdinjak je de-
jal, da rezultati javnomnenjskih an-
ket kažejo, da ljudje prepoznavajo 
stranko, ki zna delovati povezovalno 
tako z desnimi kot levimi. Poslanec 
Reberšak je predstavil dogajanje v 
državnem zboru in pozval vse, da se 
udeležijo majskih evropskih volitev. 

Tekst in foto: Marija Šukalo
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TURISTIČNO DRUŠTVO MOZIRJE

Letos bodo dokončali zloženko z zemljevidom znamenitosti v občini

Andrej Klemenak bo vodil 
Turistično društvo Mozirje že 

četrti mandat.

Člani Turističnega društva Mo-
zirje so na občnem zboru za pred-
sednika društva za četrti mandat 
imenovali Andreja Klemenaka. 
Tudi četrti mandat pa bo njegova 
desna roka podpredsednica Moj-
ca Finkšt. 

AKTIVNOSTI USMERILI V 
USTANOVITEV TIC-A

Leto so pričeli s predstavitvijo 
svojih dejavnosti in občine na sej-
mu Alpe Adria v Ljubljani. Veliko 
aktivnosti je usmerjenih v nov turi-
stično informacijski center v Mozir-
ju. Letos bodo dokončali turistično 
zloženko z zemljevidom kulturnih 
in turističnih znamenitosti domače 

občine. Nadaljevali bodo s projek-
tom popotovanj. 

V LJUBLJANI MOZIRSKE 
ZELIŠČARKE

Tudi lani so bili na sejmu Al-
pe Adria. Na njihovi stojnici so se 
predstavile mozirske zeliščarke. 
Spomladi so se pridružili pobudi 
slovenske turistične zveze o ure-
janju in ohranjanju okolja ter z do-
mačo občino pripravili očiščeval-
no akcijo.
POSEBNO PRIZNANJE ANDREJU 

KLEMENAKU
V okviru akcije Moja deleža, le-

pa gostoljubna so v kategoriji tr-
gi osvojili tretje mesto. Na sreča-

nju predsednikov turističnih dru-
štev v Portorožu pa je Andrej Kle-
menak prejel posebno priznanje za 
prostovoljno delo pri razvoju turiz-
ma v Sloveniji in za dolgoletno vo-
denje društva. 

V programu Mozirjani potujejo 
so obiskali Dalmacijo, Črno goro, 
Albanijo, Rezijo in Avstrijo. Orga-
nizirali so tudi planinski pohod. 
Ob svetovnem dnevu turizma so 
pripravili slovesnost v Gaju. So-
delovali so v organizaciji priredi-
tve ob 700-letnici trških pravic v 
Mozirju. 

Tekst in foto: 
Marija Šukalo

O DROGAH S PREDSTAVNIKOM DROGARTA MARKOM VERDENIKOM

V dolini prepovedane substance v porastu in prisotne na veselicah 

Če je še do nedavnega velja-
lo, da se droge pojavljajo pred-
vsem ob elektronski glasbi, jih 
je danes moč zaslediti že na va-
ških veselicah. 

Marko Verdenik iz DrogArta je 
izpostavil, da so droge postale 

del potrošniške družbe. 
(Foto: Marija Šukalo)

V Centru za družine Medgen hi-
ša na Rečici ob Savinji so pripra-
vili predavanje Vse o drogah in 
zmanjševanju škode. Predstavnik 
DrogArta Marko Verdenik, koor-
dinator prostovoljcev na terenu, je 
predstavil združenje za zmanjše-
vanje škodljivih posledic drog. Po-
udaril je, da je to neprofitna organi-
zacija, ki deluje z namenom zmanj-
ševanja škodljivih posledic drog in 
alkohola med mladimi.
NJIHOVA STORITEV TESTIRANJE 

DROG
Droge so postale del potro-

šniške družbe in v njej dobile po-
membno – rekreativno mesto. »A 
psihoaktivne substance pogosto 
vsebujejo neželene primesi, prav 
tako se lahko zgodi, da se snovi 
prodajajo pod napačnim imenom. 
V zadnjih letih v Sloveniji opaža-
mo ponovno porast klasičnih drog 
in povečanje čistosti drog, kar po-
veča tveganje za zaplete in predo-
ziranje,« je povedal Verdenik in iz-
postavil, da je eden od odzivov na 

to problematiko njihova celovita 
storitev – testiranja drog.
UPORABNIK DOBI INFORMACIJO 

O SUBSTANCI ALI POMOČ
Ta uporabniku omogoča, da do-

bi preverjene informacije o substan-
ci, hkrati ima možnost krajšega sve-
tovalnega pogovora. Tako lahko te-
stiranje drog služi kot vstopna točka 
za nadaljnje svetovanje ali drugo ob-
liko zdravljenja. Njihova organizacija 
nudi tudi svetovanje in psihoterapijo 
tistim, ki imajo težave z drogami.

DROGE PRISOTNE TUDI NA 
VESELICAH 

Po besedah Nine Mustafič, ene 
od številnih prostovoljk, so tudi v 
naši dolini droge v porastu. Zato 

so bili aktivisti DrogArta prisotni 
na nekaterih zgornjesavinjskih za-
bavah mladih. Na njih so osveščali 

udeležence, kako nevarno je jema-
nje prepovedanih substanc. 

Marija Šukalo
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VSE O ČEBELARJENJU IN APITERAPIJI NA REČICI OB SAVINJI

Kljub zdravilnim učinkom med hrana in ne zdravilo

Ob zaključku predavanja so udeleženci preizkusili med in medene 
pripravke. (Foto: Marija Šukalo)

V Centru za družine Medgen hi-
ša na Rečici ob Savinji so v četrtek, 
11. aprila, pripravili predavanje Vse 
o čebelarjenju in apiterapiji. Or-
ganizator dogodka Društvo raču-
novodij, finančnikov in revizorjev 
Zgornje Savinjske doline je v gos-
te povabilo člana društva in dolgo-
letnega čebelarja Ivana Čoparja iz 
Lok pri Mozirju.

ČEBELARI PREDVSEM IZ 
LJUBEZNI DO NARAVE

Ljubiteljski čebelar, ki čebela-
ri predvsem iz ljubezni do narave, 
s svojo dejavnostjo ohranja čebe-
lo kranjsko sivko. Poleg medu so 
v njegovi ponudbi v Lokah cvetni 

prah, propolis, vosek ter različni li-
kerji in tinkture. Medeni pridelki so 
za takojšnjo uporabo v prehrani in 
vplivajo na dobro počutje tistih, ki 
jih zaužijejo.

POSKUSILI MED IN MEDENE 
PRIDELKE

Čopar je med drugim izposta-
vil zdravljenje z naštetimi pridelki. 
Poudaril pa je, da kljub številnim 
zdravilnim učinkom, ki jih ima med, 
ta ni zdravilo, temveč hrana. Razvi-
la se je zanimiva debata o različ-
nih zdravilnih učinkih medu. Ude-
leženci so lahko poskusili različne 
vrste medu in medene pridelke.

Marija Šukalo

DRUŠTVO ZA VARSTVO IN VZGOJO PTIC KALIN MOZIRJE 

Letošnji izziv prenova strehe na domu v Gaju 

Predsednik Dušan Praznik je 
omenil, da so si na strokovni 

ekskurziji ogledali razstavo ptic 
na Reki.

Sobne ptice vsako leto čez vso 
sezono bogatijo videz in dogaja-
nje v Mozirskem gaju. Za njihovo 
namestitev v voljere poskrbijo čla-
ni Društva za varstvo in vzgojo ptic 
Kalin, ki imajo v parku tudi svoje 
prostore – Ljubotov dom, za kate-
rega vzorno skrbijo. Letos namera-
vajo obnoviti njegovo streho in po-
pestriti dogajanje v njem. 

OBISKALI RAZSTAVO NA REKI
Kot je na občnem zboru 

društva, ki so ga imeli v Nazar-
jah, poročal predsednik Dušan 
Praznik, je bil lanskoletni najvi-

dnejši dogodek v njihovem delo-
vanju strokovna ekskurzija z obi-
skom razstave ptic na Reki. V je-
seni so sodelovali na tradicionalni 
sadjarski razstavi. Njihov član Da-
mjan Kos je na razstavah s svoji-
mi pticami dosegal odlične rezul-
tate, zato so mu v društvu name-
nili pisno priznanje. 

Ptice, ki so namenjene za biva-
nje v voljeri Mozirskega gaja, čez 
zimo člani društva vzamejo do-
mov, da v primernih razmerah pre-
živijo čas, ki bi bil zanje na prostem 
pretežaven. 

PRED NJIMI PRENOVA KRITINE 
LJUBOTOVEGA DOMA

Poleg redne dosedanje dejavno-
sti si želijo bolj aktivnega dogaja-
nja v Ljubotovem domu, zato so se 
pogovarjali o možnosti pogostejših 
srečanj članov in dežurstva v času 
sezone v Gaju. Velik zalogaj po be-
sedah predsednika Praznika pred-
stavlja tudi potrebna prenova kriti-
ne na strehi, saj društvo večino svo-
jih izdatkov pokriva iz skromne čla-
narine, zato bo za streho potrebno 
pridobiti morebitne sponzorje. 

Tekst in foto: Marija Lebar

ZGORNJA SAVINJSKA DOLINA

Blagoslov ognja, jedil in vode na veliko soboto

V sobotnem jutru so se zbrali številni pred cerkvami v dolini. 

Velikonočni prazniki so bogati z 
različnimi cerkvenimi obredi. Med 
bolj obiskane spadajo blagoslov og-
nja v zgodnjem jutru velike sobote, 
sobotni blagoslovi velikonočnih je-
dil in večerni blagoslov vode, ki po-
teka med velikonočno vigilijo, torej 
sobotno večerno sveto mašo. Višek 
pa je seveda vstajenjska procesija 
v ranem jutru velikonočne nedelje.
NEKATERI PRINESLI LESNE GOBE

V sobotnem jutru so se tudi le-
tos zbrali številni pred cerkvami v 

dolini, kjer so duhovniki blagos-
lovili ogenj. Ta je znamenje zma-
ge luči nad temo, topline nad mra-
zom, življenja nad smrtjo. Nekate-
ri so prinesli lesne gobe, ki so jih 
prižgali v posodi z blagoslovljenim 
ognjem in jih ponesli po domovih, 
drugi pa so ogenj prinesli domov 
kar v žepu z blagoslovljenimi vži-
galicami. Marsikje prinašalci ogenj 
ponudijo sosedom, da z njim zaku-
rijo v svojih pečeh. 

Tekst in foto: Franjo Atelšek
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DRUŽINSKA KNJIGA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Petra Leskovšek Lasetzky: 
An ban pet podgan 

An ban pet podgan je le ena iz-
med izštevank, ki so mogoče po-
zabljene v mislih polno zaposle-
nega mladega starša, pa vendar 
močno zasidrane v njegovih otro-
ških spominih. Zdaj so zbrane v 
priročniku, ki kar vabi, da jih star-
ši predstavijo svojemu nadobud-
nežu, ga odpeljejo na prosto in mu 
dokažejo, da za zabavo ne potre-
buje moderne tehnologije. 

Potrebuje le prijatelja ali dva 
ter nekaj preprostih navodil in 
prav nobenih dragih pripomočk-
ov. Kdo se boji črnega moža?, Ali je 
kaj trden most?, kaj pa Med dve-
ma ognjema in preprosto skakanje 

gumitvista? Vse to je skrito v na-
šem spominu in sedaj zbrano v pri-
ročniku, ki tudi vašim otrokom ob-
ljublja veliko zabavnih uric v druž-
bi sovrstnikov.

RAZSTAVA MAGIJA LESA IN ZEMLJE V VRBOVCU

Slikanje z naravnimi materiali v sodobnosti
V Muzeju gozdarstva in lesarstva 

Vrbovec v Nazarjah bo vse do kon-
ca junija na ogled razstava likovnih 
stvaritev učencev II. Osnovne šole 
Celje. Gre za slike na smrekovih in 
hrastovih deskah, ki so jih pod men-

torstvom Marije Cenc in Jane Ro-
vere naslikali z zemljo različnih barv 
in struktur. Pomagali so si tudi z na-
ravnimi pigmenti, recimo s kurkumo 
in peso ter drobljenci kamenin.

PREPLETANJE SODOBNE 
TEHNOLOGIJE Z NARAVNIMI 

MATERIALI
Idejna zasnova ustvarjanja 

je bilo vključevanje spletnih in-

mentorica Marija Cenc in ravna-
telj II. OŠ Celje Igor Topolé. Bili so 
navdušeni nad tem, da so v muze-
ju na ogled dela otroških rok. Kul-
turni program, ki je vključeval de-

klamiranje, igranje kitare in klari-
neta, so pripravili učenci 6. B razre-
da OŠ Celje pod vodstvom Lidije P. 
Kodrun.

Maruša Fužir

URŠKA ŠPEH Z BLAGOVNO ZNAMKO URSSULA

Preplet arhitekture, oblikovanja in ročno potiskanih torbic

Urška Špeh je najbolj prepoznavna po 
blagovni znamki Urssula, pod katero 
se skrivajo ročno potiskane torbice in 
denarnice. (Foto: Petra Cvelbar)

Urška Špeh je samostojna podjetnica, ki se 
ukvarja z arhitekturo, notranjim oblikovanjem 
in izdelovanjem uporabnih predmetov od mo-
dnih dodatkov, nakita do svetil. Najbolj prepo-
znavna je po liniji ročno potiskanih torbic in de-
narnic Urssula.

SVOJSTVENA LINIJA POTISKANIH TORBIC IN 
DENARNIC

Že dolgo si je želela tiskati na blago: »Ko sem 
potrebovala darilo, sem v svoji zbirki pripomoč-
kov za ustvarjanje našla vse potrebno, da sem 
naredila prvi izdelek Urssula, komplet ujemajo-
čih se copatkov za mamico in njeno novoroje-
no hčerko«.

Copatkov ne dela več, je pa vmes pričela iz-
delovati torbice, ki so prepoznavne tudi po za-
piranju s kovinsko sponko. Sedež podjetja je v 
Mozirju, vendar Urška zadnjih nekaj let živi in 
dela predvsem v Ljubljani. Pod znamko Urssu-
la oblikuje potiske za tekstil, kroje za denarnice 
in torbice, tiska na blago, šiva in še kaj. Pravi, da 

ustvarja, šiva in riše že od malega, verjetno tudi 
zato, ker je njena mama šivilja.

URŠKI IDEJ IN KREATIVNOSTI NE MANJKA
Samostojna pot prinaša svojevrstne izzive, 

kako financirati idejo, poskrbeti za grafično po-
dobo, fotografije, material za izdelovanje, plani-
rati, izdajati račune in skrbeti, da je vse v skla-
du z zakonodajo. Kot pravi ustvarjalka, pride ob-
dobje, ko se porajajo dvomi, a ji idej vseeno ne 
manjka.

Trenutno se ukvarja z oblikovanjem interier-
jev, opreme, tudi kakšen objekt je že zrasel z nje-
no pomočjo. Našteto pa dopolnjuje z oblikova-
njem torbic in modnih dodatkov. 

Barbara Rozoničnik

Ustvarjalci in obiskovalci na odprtju razstave (Foto: Maruša Fužir)

formacij v pouk likovne vzgoje. 
Ustvarjalnost učencev so vzbu-
dili s tem, da so v slikah s sple-
ta našli navdih za stvaritve. Ogle-
dali so si jamske slike izpred več 
deset tisoč let, ki so bile ravno ta-

ko naslikane z naravnimi materi-
ali in pigmenti. Vodile so jih tudi 
slike slovenskega umetnika Tone-
ta Lapajneta.
ODPRTJE RAZSTAVE POPESTRILI 

S KULTURNIM PROGRAMOM
Z govori so odprtje razstave 

pospremili direktorica organizator-
ja, Muzeja gozdarstva in lesarstva 
Vrbovec, Barbara Šoster Rutar, 
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49. OBMOČNA REVIJA ODRASLIH PEVSKIH ZASEDB V LUČAH

Od preprostega nastopa v ljudskem stilu do zahtevnega 
programa

V Lučah so nastopili MePZ Šmartno ob Pa-
ki z zborovodjem Matjažem Kačem, Bernar-
da Štiglic je kot zborovodkinja in vodja pri-
peljala MoPZ Zarja iz Radmirja in Kvartet Šti-
glic. Matjaž Železnik je držal taktirko MoPZ 
KD Bočna in MePZ upokojencev in invalidov 
Mozirje. Jože Pustoslemšek je bil vodja Fan-
tom treh vasi in zborovodja ŽePZ KD Bočna, 
Mitja Venišnik pa zborovodja MePZ KD Ljub-
no ob Savinji in vodja Okteta Žetev iz Luč. 
MePZ KD Nazarje je vodila Kristina Šuster Ur-
šič, MoPZ KD Mozirje Anton Petek, ŽePZ Jutro 
iz Radmirja pa Rosana Štiglic.

Pevci Okteta Žetev so v program uvrstili tudi pesem Samo milijon nas je. (Foto: Marija Šukalo)

V Lučah se je 13. aprila zbralo dvanajst pev-
skih sestavov. Območno revijo odraslih pevskih 
zborov Pa se sliš' je pripravila mozirska izposta-
va Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti v 
sodelovanju s Kulturno-umetniškim društvom 
Tone Mlačnik Luče. V avli osnovne šole je 36 pe-
smi zapelo več kot dvesto grl. 

UMETNA IN LJUDSKA PESEM RAZLIČNIH 
POKRAJIN

V nastopih so dali čutiti, da jih druži ljube-
zen do petja, zato jim ni težko preživeti prene-
katero uro na teden na vajah in druženjih. Med 

njimi se stkejo prijateljstva. Pevce je strokov-
no spremljala Bernarda Preložnik Kink in ni 
skrivala veselja ob dejstvu, da sestavi gojijo ta-
ko umetno kot ljudsko slovensko pesem iz raz-
ličnih pokrajin. 

ZBOROVSKO PETJE V NAŠI DOLINI NA 
SOLIDNEM NIVOJU

Strokovna spremljevalka je poudarila, da je 
bilo slišati veliko kvalitetnih sestavov. »Opaziti 

je bilo tako zasedbe, ki so pripravile enostaven 
nastop s preprostim programom v ljudskem 
stilu, kot zasedbe, ki so pripravile zahteven 
program.« 

Poudarila je, da je zborovsko petje v naši do-
lini na solidnem nivoju, nekateri pa celo ta nivo 
presegajo. Seveda kvaliteti botrujeta tako sta-
rost kot namen pevskega druženja.

Marija Šukalo

OBMOČNO SREČANJE ODRASLIH FOLKLORNIH SKUPIN

Na prireditvi Le okol … prikazali tudi zgodovino plesa

Šaleško folklorno društvo Koleda iz Velenja se je predstavilo z goričkimi plesi. 
(Foto: Štefka Sem)

V soboto, 30. marca, je v Gornjem Gradu pote-
kalo območno srečanje odraslih folklornih sku-
pin Le okol … Nastopile so štiri folklorne skupi-
ne, strokovni spremljevalec srečanja je bil dr. 
Tomaž Simetinger.

FOLKLORNE SKUPINE OBUDILE STARE 
OBIČAJE

Folklorna skupina Oštarija Društva upoko-
jencev Bočna je odplesala splet Na čajoki. Čla-
ni Šoštanjskega folklornega društva Oglarji so 
se predstavili s spletom Hladna jesen že prihaja, 
Šaleško folklorno društvo Koleda iz Velenja pa 
z goričkimi plesi. Zgodovino plesa so ob spletu 
Moje življenje skozi ples prikazali člani Folklor-
ne skupine Antona Tanca iz Laškega.

PASTIRSKE ZGODBE ZA »VMES«
Prireditev so organizirale območne enote Jav-

nega sklada RS za kulturne dejavnosti iz Mozir-
ja, Velenja in Laškega v soorganizaciji Kulturne-
ga društva Gornji Grad. 

Priznanja je podelila vodja mozirske izposta-

ve JSKD Simona Zadravec. Prireditev je pove-
zoval Dejan Ikovic, ki je z obiskovalci delil zani-

mive pastirske zgodbe s solčavskih planin.
Štefka Sem
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DARINKA MAROLT IN IRENA REMIC RAZSTAVLJATA NA REČICI OB SAVINJI

Njun likovni cilj je v mejah realizma

Ustvarjalki Darinka Marolt (levo) in Irena Remic (druga z leve) v 
svojih delih odkrivata osebno likovno govorico. (Foto: Marija Šukalo)

V prostorih Kulturnega društva 
likovnih ustvarjalcev Zgornje Sa-
vinjske doline Gal na Rečici ob Sa-
vinji sta svoja dela na ogled pos-
tavili članici Darinka Marolt iz 
Mozirja in Irena Remic iz Naza-
rij. Na otvoritvi v četrtek, 11. apri-
la, je o razstavljavkah spregovori-
la podpredsednica društva Blan-
ka Božič.
DELA PREDSTAVLJAJO OBČUTJA 

AVTORIC
Razstavljena dela predstavlja-

jo občutja avtoric, zlitih v celoto, 
je povedala Božičeva. Z barvami in 
glino so stvari upodobljene takšne, 

prepričljivosti in iskanje odnosov 
zakonitosti likovnih prvin.

DRUŽI JU DRUGAČNOST
Z likovno dejavnostjo se ukvar-

jata zato, da najdeta svoje notranje 
zadovoljstvo in zapolnita svoj pros-
ti čas. Njun likovni cilj je v mejah re-
alizma, razen kadar ubirata pota v 
današnji likovni svet. Druži ju dru-
gačnost, želja po slikanju in znanju.

Razstavo, ki bo na ogled vse 
do 1. junija, je odprl predsednik 
društva Vinko Jeraj. Otvoritev so 
s kulturnim programom obogatili 
harmonikarji Primoža Zvira.

Marija Šukalo
kot so v resnici, ali pa na čisto svoj, 
oseben ekspresionističen način, ki 

vodi k abstrakciji. V njunih delih se 
prepletata hrepenenje po izrazni 

10. MEDNARODNO TEKMOVANJE ZA NAGRADO 
ANTONIJA SALIERIJA, ITALIJA

Sestri Urlep za komorno igro 
prejeli 1. nagrado

Sestri Daša (desno) in Aja Urlep sta na glasbenem tekmovanju v 
Italiji v kategoriji komorna igra osvojili 1. nagrado. 

Učenki Glasbene šole Nazar-
je Daša Urlep (flavta) in Aja Urlep 
(harfa) sta nastopili na 10. med-
narodnem tekmovanju za nagra-
do Antonia Salierija v Italiji. V ka-
tegoriji A disciplina komorna igra 

sta prejeli 1. nagrado za doseže-
nih 96 točk. Zasluga gre seveda tu-
di mentorjema Tei Plesničar in Jer-
neju Marinšku.

Barbara Rozoničnik, 
fotodokumentacija GŠ Nazarje

POLSTENE SLIKE ŠPELE OREŠNIK V CENTRU RINKA V SOLČAVI

Vsaka slika ima svojo zgodbo 
V Centru Rinka v Solčavi v teh 

dneh razstavlja domačinka Špe-
la Orešnik. Grafična oblikovalka 
in akademska restavratorka je na 
ogled postavila polstene slike – re-

plike različnih avtorjev. Občasno 
sodeluje na likovnih natečajih, ex 
tempore ustvarjalcev v filcu Ex fil-
core Solčava 2019 na temo Čarob-
ne zgodbe rastlin pa do 16. junija 
poteka pod njenim vodstvom.

SPRVA PREPROSTI VZORCI
Orešnikova se je s tehniko izde-

lave različnih uporabnih predme-
tov iz surove volne srečala že med 
študijem. Tradicionalno se namreč 
iz volne polstijo vsakdanji uporab-
ni predmeti, a avtorica jim je želela 
dati tudi kanček umetniške vred-

nosti. Tako je začela raziskovati tu-
di njene likovne izrazne možnosti 
in hitro ugotovila, da omogoča ce-
lo večjo svobodo izražanja kot šte-
vilne klasične slikarske tehnike.

Sprva so bili to preprosti vzor-
ci, nato abstraktne slike, pozneje 
je prešla na upodabljanje narave. 
Med polstenimi upodobitvami so 
tudi ilustracije zgodb.

Izkušnje slikanja z volno si je 
pridobivala ob izdelavi replik zna-
nih slikarskih del. Izbirala je različ-
ne avtorje, stile in tehnike.

EKSPERIMENTIRA TUDI 
Z DRUGIMI MATERIALI IN 

TEHNIKAMI
Tudi razstavljena dela sodijo med 

replike. Izdelane so v tehniki mokre-

ga, delno tudi suhega polstenja. Ne-
katere so lahkotne, nežne, druge ro-
bustne. Za postavitev na steno ne 
potrebujejo ne šipe in ne okvirja. 
Vsaka slika ima svojo zgodbo, na-

stajale so postopoma skozi leta nje-
nega dela z volno. Pri nekaterih je 
tudi malo eksperimentirala z drugi-
mi materiali in tehnikami.

Marija Šukalo

Pod vodstvom Špele Orešnik poteka Ex filcore Solčava 2019 na temo 
Čarobne zgodbe rastlin. (Foto: osebni arhiv)
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ŠPORT CENTER PRODNIK
Juvanje 1, 3333 Ljubno ob Savinji

Na kulinarično razvajanje se naročite 
na tel. št. 838 10 30 ali 041 752 111 ali 031 752 111 

www.prodnik.com

GOSTIŠČE PRODNIK JUVANJE

Poslovni model »z njive na krožnik« vse 
bolj prepoznaven

Vloženi šparglji v kisu, za 
katere so prejeli državni znak 

kakovosti. 

Če iščete kakovostno ponudbo 
tradicionalnih zgornjesavinjskih in 
drugih slovenskih jedi po preverje-
nih receptih in z uporabo najbolj-
ših sestavin, med katerimi jih je ve-
liko pridelanih na domači ekološki 
kmetiji, potem je pravi naslov Gos-
tišče Prodnik v Juvanju.

OSNOVA EKOLOŠKO 
KMETOVANJE

Pri ekološkem kmetovanju se do-
polnjujeta rastlinska pridelava in re-
ja živali, pri čemer se neprestano iz-

vaja nadzor nad pridelavo in prede-
lavo pridelkov oziroma živil po kon-
ceptu »z njive na krožnik«. Ekološko 
kmetovanje je zato sinonim za viso-
ko kakovostno varno hrano, z boga-
to prehransko vrednostjo in visoko 
vsebnostjo vitaminov, mineralov ter 
antioksidantov, to pa je tudi poslov-
ni model, ki so ga že pred leti prev-
zeli na domačiji Prodnik v Juvanju.

ODLIČNA KAKOVOST HRANE
Gospodar Edi Jurjevec izpo- 

stavlja, da skladno s pravili ekolo-
škega kmetovanja ne uporabljajo 
nobenih lahko topnih mineralnih 
gnojil, pesticidov, gensko spreme-
njenih organizmov in proizvodov, 
pridobljenih iz teh organizmov, ka-
kor tudi ne regulatorjev rasti. Celo-
ten proces poteka povsem narav-
no, kar praviloma pomeni nekoliko 
manj pridelka, vendar odlično ka-
kovost živil.

SAMOOSKRBA Z DOLOČENIMI 
ŽIVILI

Na domačiji Prodnik v zadnjem 
obdobju sistematično napreduje-
jo v smeri samooskrbe z določeni-
mi živili. Tako v njihovem gostišču 
nudijo le domačo govedino, solato, 
česen, korenje, peteršilj in šparglje. 
Slednji so izrazito sezonsko živilo, 
ki je aktualno ravno v tem času, za-

Pestra ponudba jedi iz špargljev v teh dneh že vabi v 
Gostišče Prodnik. 

Gospodar Prodnikove domačije Edi Jurjevec izpostavlja prednosti 
ekološkega kmetovanja in poslovnega modela »z njive na krožnik«.

Del zeliščnega vrta, kjer pridelujejo sestavine za Domači Prodnikov 
zeliščni čaj, Domači Prodnikov metin čaj in Domači Prodnikov čaj 

sladkega pelina. 

to prijazno vabijo goste na letošnjo 
špargljevo pojedino. V zares pestri 
ponudbi jedi iz špargljev se je kar 
težko odločiti, kaj izbrati.

PRIDELAVA DOMAČIH ČAJEV
Veliko pozornosti v zadnjem ča-

su namenjajo tudi pridelavi zelišč. 
V ta namen so pred nekaj leti ure-
dili zeliščni vrt, kjer imajo zelišča 
optimalne pogoje za rast, korak 
naprej pa predstavlja pridelava do-
mačih čajev, za katere so razvili tu-
di blagovne znamke: Domači Prod-
nikov zeliščni čaj, Domači Prodni-
kov metin čaj in Domači Prodnikov 
čaj sladkega pelina. 

SLADKI PELIN – HIT MED 
ZDRAVILNIMI RASTLINAMI

Sladki pelin je trenutno ena iz-
med najbolj iskanih zdravilnih 
rastlin, katere primarna zdravilna 
učinkovina je artemisinin. Gre za 
zdravilno snov, ki učinkovito zdra-
vi malarijska obolenja, znižuje te-
lesno temperaturo, pomaga pri 
prehladu in gripi, herpesu in gli-
vičnih obolenjih, povečuje imun-
sko odpornost in blaži menstrual-
ne krče.

NAJVIŠJA PRIZNANJA NA 
DOBROTAH SLOVENSKIH KMETIJ

Na Prodnikovi domačiji s svo-
jimi izdelki redno sodelujejo na 
ocenjevanju Dobrote slovenskih 
kmetij na Ptuju. Najvišja priznanja 
na tem ocenjevanju so dokaz nji-
hovega dobrega dela, njihov »pa-
radni konj« pa so vloženi šparglji 
v kisu, za katere so tri leta zapo-
red prejeli zlato priznanje in s tem 
državni znak kakovosti. Na letoš-
njem ocenjevanju se je z zlatim 
priznanjem izkazal njihov savinj-
ski želodec, za katerega so sicer v 
minulih letih že prejeli srebrno in 
zlato priznanje.

PR
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60. CICIDO V ŠPORTNI DVORANI V MOZIRJU

Mladi pevci ustvarili čaroben pomladni večer

Otroški pevski zbor OŠ Mozirje ob petju pesmi (foto: Maruša Fužir)

Začetek aprila je zaznamovala revija otroških 
in mladinskih pevskih zborov Cicido. Letos že 
šestdesetič in ob tem jubileju so jo pospremi-
li glasbeni gostje Big band Orkestra Slovenske 
vojske. Kar 450 mladih pevcev iz osnovnih šol 
Mozirje, Nazarje, Rečica ob Savinji, Gornji Grad, 
Ljubno ob Savinji in OŠ Blaža Arniča Luče je sku-

paj z orkestrom poskrbelo za dobro vzdušje pri 
mnogoštevilnem občinstvu. 
PETJE POSAMEZNIH ZBOROV IN ZDRUŽENIH 

450 PEVCEV 
Šole so se predstavile z otroškim in mladin-

skim zborom. Nastopil je tudi združeni mladin-
ski pevski zbor OŠ Ljubno ob Savinji in OŠ Bla-

ža Arniča Luče. Vsi so imeli svojevrsten način 
predstavitve svojih pesmi, repertoar je bil od 
otroških do zimzelenih in pesmi iz znanih filmov. 
Nastopi so bili domiselno napovedani s pesmi-
mi slovenskih pesnikov. To vzdušje se je nada-
ljevalo tudi v del, kjer je združen zbor vseh pev-
cev nastopil z orkestrom in na ta način poskrbel 
za nekaj nepozabno predstavljenih pesmi.

PETJE ZAZNAMUJE VELIKO TRENUTKOV V 
ŽIVLJENJU

Na prireditvi so nekaj besed spregovorili tu-
di Andreja Hramec, ravnateljica OŠ Mozirje, Si-
mona Zadravec, vodja JSKD OI Mozirje, ki je bi-
la skupaj z OŠ Mozirje organizatorka prireditve, 
in župan občine Mozirje Ivan Suhoveršnik. Vsi 
so izrazili podobno mnenje, in sicer, da nas pet-
je spremlja na vsakem koraku, da dela svet lep-
ši. Posebno zahvalo so izrazili vsem zborovod-
jem, ki predano vodijo svoje zbore in soobliku-
jejo mlade glasove. Simona Zadravec je deja-
la, da je glasbeno seme, ki je bilo zasejano pred 
šestdesetimi leti, uspešno kalilo vse do danes.

Maruša Fužir

UČENCI OŠ LJUBNO NA DRŽAVNO TURISTIČNO TRŽNICO

Flosarska cirnga jim je prinesla dve zlati priznanji

Mislili so tudi na vegetarijance in prip-
ravili še cirngo, ki ne vsebuje savinjske-
ga želodca.Spominek so poimenovali po flosarjih, 

cirnga pa je hrana za na pot.

Na turistični tržnici v Velenju je bilo odlično vzdušje. 

Na letošnjem turističnem festivalu Turizmu 
pomaga lastna glava je sodelovalo več kot sto 
osnovnih šol iz vse Slovenije. Na Ljubnem so 
se učenci odločili, da bodo predstavili flosarsko 
cirngo. O tem so spletli prijetno zgodbo. Osvoji-
li so zlato priznanje za doseženo skupno število 
točk in zlato priznanje za najboljšo turistično na-
logo in odšli na državno tekmovanje.

BREZ FLOSARJEV NI ŠLO
Spominek so poimenovali po flosarjih, cirn-

ga pa je hrana za na pot. Devet učencev, sku-
paj z mentoricama, je izdelalo turistično nalogo 
in spominek ter se udeležilo turistične tržnice v 
Mercator centru Velenje. Tudi mentorici Marija 
Ermenc in Ksenija Poličnik sta bili veseli po-
hval s strani Turistične zveze Slovenije, na vse 
udeležence pa je še posebej ponosen ravnatelj 
šole mag. Samo Kramer. IN KAKO SO PREDSTAVILI FLOSARSKO 

CIRNGO? 
Flosarsko cirngo so sestavljali platički, ka-

ramelizirani orehi, savinjski želodec in ajdnek. 
Slednja dva sta tudi na svetovnem kulinaričnem 
atlasu. Za trdno dno ekološke embalaže so dali 

deščico, ki služi za rezanje in kot podstavek. Na 
pokrov so pritrdili mini flos, ki služi kot magne-
tni spominek. 

DODANA VREDNOST – RECEPT
Dodali so zloženko z zgodbo in recepturo za 

pripravo ajdneka, da si ga lahko kupec pripravi 
sam. Recepturo so prevedli v angleški, nemški, 
italijanski in nizozemski jezik, saj je teh turistov 
pri nas iz leta v leto več. 

Štefka Sem, 
fotodokumentacija OŠ Ljubno ob Savinji
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4. RAZSTAVA VELIKONOČNIH PIRHOV IN OKRASJA NA REČICI OB SAVINJI

V izdelke vloženo veliko truda in domišljije
Velikonočni prazniki so na Reči-

ci ob Savinji postregli s 4. razstavo 
velikonočnih pirhov in okrasja. Or-
ganizator dogodka Center za druži-
ne Medgen hiša je v svoje prosto-
re privabil tako različne organiza-
cije kot posameznike, večino iz do-
mače občine, nekaj pa tudi širše. 

LIKOVNI IZDELKI IN VEZENINE
Otroci nižjih razredov rečiš-

ke osnovne šole, malčki iz vrt-
ca in najmlajši obiskovalci Centra 
za družine, ki se družijo v ustvar-
jalnih delavnicah z animatorji in 
pravljičarji, so ustvarili likovne iz-

šena z vezeninami. Svoje kreaci-
je so na ogled postavile tudi člani-
ce Ljudske univerze Velenje ter ne-
kateri zgornjesavinjski vrtnarji in 
cvetličarji. 
PRASKANKE, MOZAIK IN BARVNE 

NIANSE LESA
Praskankam Vinka Jeraja je le-

tos »konkurenco« delala žena Jo-
žica s pirhi v mozaiku iz jajčnih lu-
pin. Nič manj zanimanja niso pože-
la lesena jajca. Te je izdelal Tomaž 
Podbregar, ki je barvne nianse 
nanizal iz več kot dvajset vrst lesa. 

Marija Šukalo
delke na temo velike noči v šte-
vilnih tehnikah. Vezilje domačega 

društva upokojencev so razstavile 
jajca iz plastike in stiropora okra-

SPAR SLOVENIJA 

Obdarili tudi materinski dom v Mozirju

Poslovodje Sparovih in 
Intersparovih trgovin so 
stanujoče obdarile s košarico 
prazničnih izdelkov.

V Spar Slovenija so z velikonoč-
nim zajtrkom obdarili materinske 
domove po Sloveniji. Z donacijo 
izdelkov mamicam in otrokom so 
sedmo leto zapored obdarili de-
set materinskih domov, tudi mo-
zirskega. 

V četrtek in petek pred praznič-
nim vikendom so poslovodje Spa-
rovih in Intersparovih trgovin obi-
skale materinske domove in sta-

nujoče obdarile s košarico praz-
ničnih izdelkov. Iz podarjenih iz-
delkov so jim pripravili velikonoč-
ni zajtrk in jim pričarali nasmeh 
na obraz.

JC

VRTEC IN DEOS CENTER STAREJŠIH GORNJI GRAD

Po velikonočni zgodbi iskanje jajčk

Otroci so uživali v iskanju jajčk in poslušanju zgodbe. (Fotodokumentacija DEOS) 

V DEOS Centru starejših Gornji Grad so v ve-
likonočnem času medse povabili otroke iz tam-
kajšnjega vrtca. Ustanovi sodelujeta na več 
področjih. Med drugim tudi v projektu centra 
»Starejši berejo otrokom, otroci berejo starej-
šim«. S pomočjo stanovalcev želijo prispevati 

k bralnemu opismenjevanju otrok. Tokrat jim je 
velikonočno zgodbico prebrala stanovalka cen-
tra Pavla.

Sledilo je iskanje velikonočnih jajčk, ki jih je že 
tretje leto zapored v okolici centra in v varovani 

enoti za otroke pustil velikonočni zajček. Izrazi ot-
rok ob odkrivanju skritih jajčk so bili pravi balzam 
za stanovalce centra. Ko so otroci našli vsa jajč-
ka, so jih skrbno prešteli in odnesli s seboj v vrtec.

Štefka Sem

OBVESTILO BRALCEM
Obveščamo vas, da zaradi prvomajskih pra-

znikov za 18. številko Savinjskih novic sprejema-
mo čestitke, zahvale, male oglase, kupone in re-
šitve miselne igre do ponedeljka, 29. aprila, do 
11. ure. Čestitke, zahvale in male oglase lahko 
pošljete tudi po elektronski pošti na trzenje@
savinjske.com. Pri glavnih vratih v grad Vrbovec 
in pri vratih v uredništvo imamo nabiralnika, v 
katera lahko vržete tovrstno pošto.

Uredništvo

Veliko zanimanja je požel velikonočni aranžma s praskankami, ki jih 
je izdelal Vinko Jeraj. (Foto: Marija Šukalo)
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Ljudje in dogodki

Aprila
Pred 40 leti

JAKI DOBIL ODLIKOVANJE
Slikarju Jožetu Horvatu – Jakiju so 

pred nedavnim na slovesen način izro-
čili visoko državno odlikovanje. Slove-
snost je bila na sedežu občine v Mozir-
ju. Jaki je prejel to visoko družbeno pri-
znanje za njegovo umetniško ustvarja-
nje, njegov delež v kulturi in naši kultu-
ri v svetu. Namenjeno pa je, kot je dejal 
Janez Zahrastnik, Jakiju kot človeku, ki 
je veliko doprinesel za ugled naše drža-
ve v svetu. 

Pred 30 leti

DELO REŠEVALNE 
SLUŽBE

Na mozirski reševalni postaji ima-
jo trenutno tri reševalne avtomobile. 
So sicer že kar stari, pa vendar odlično 
vzdrževani, zato tudi služijo svojemu 
namenu. Za prevoze skrbijo 4 šoferji, ti 
delajo tako, da sta dva v dopoldanskih, 
eden v popoldanskih in eden v nočnih 
urah na voljo. Obvladujejo območje na-
še občine, ki je glede na hribovito obmo-
čje zelo zahtevno. Pa še ena težava jih 
spremlja. V avtomobilih imajo sicer ra-
dijsko zvezo, vendar ta ni povsod slišna 
in tako se lahko zgodi, da v zelo nujnih 
primerih ne dobijo obvestila.

Pred 20 leti

MEJNI PREHOD PAVLIČEVO SEDLO 
DO LETA 2001, MACESNIKOV PLAZ 

ŠE VEDNO GROZI
Prebivalci Zgornje Savinjske doline 

so v preteklih letih na lastni koži čutili 
dobesednost zakotne province. Sanaci-
je po poplavah leta 1990 še vedno ni do-
končana, lanskoletne vode so škodo na 
vodnem gospodarstvu samo še poveča-
le. Nič bolje se ne godi z odsekom ceste 
Ljubno–Luče, Pavličevo sedlo pa kljub 
pompozni otvoritvi pred dvema letoma 
še vedno ni prehodno za avtomobile. 
No, če gre verjeti vladnim možem, po-
tem se tudi Zgornji Savinjski dolini obe-
tajo boljši časi.

Pripravila Tatiana Golob

KRAJEVNA SKUPNOST KOKARJE

Z delavnico Lončarskemu prazniku naproti

V izdelovanji lončenih izdelkov so se preizkusile vse generacije krajanov Kokarij. (Foto: ZŠ)

Krajevna skupnost Kokarje v drugi polovi-
ci maja z Lončarskim praznikom obeležuje svoj 
dan. Na osrednji prireditvi so vedno razstavlje-
ni tudi lončeni izdelki, ki jih oblikujejo udeležen-
ci lončarske delavnice.

Letos se je delavnica pod vodstvom akadem-
skega slikarja Uroša Potočnika, ki sicer pouču-

je na OŠ Nazarje, odvijala v torek, 9. aprila, v pro-
storih gasilskega doma PGD Gorica ob Dreti. De-
lavnice so se udeležili ustvarjalci vseh generacij 
in pod mentorstvom Potočnika so znova nastala 
dela, ki si jih bodo lahko obiskovalci ob Lončar-
skem prazniku z občudovanjem ogledali.

TG

OBLETNICA KONCA OSNOVNE ŠOLE

Minilo je 55 let , odkar je Lepa Njiva 
imela osemletko

Zadnji dve generaciji, ki sta obiskovali osemletko na Lepi Njivi, sta skupaj šteli deset 
učencev. (Foto: Primož Vajdl)

Leponjivska šola trenutno ne deluje več, v zad-
njih letih delovanja pa je bila del mozirske osnov-
ne šole. Učenci so obiskovali prva štiri leta šola-
nja. Malokdo pa ve, da je v Lepi Njivi nekoč obsta-
jala osemletka. Od slednje je minilo že 55 let.

SREČANJE ZADNJIH DVEH GENERACIJ
Konec meseca marca sta se na obletnici 

srečali zadnji dve generaciji, ki sta šolo celot-
nih osem let obiskovali v Lepi Njivi. Zadnja ge-
neracija, ki letošnje leto obeležuje 55. leto kon-
ca šolanja, je štela le tri učence. Malce bolj šte-

vilčna je bila leto starejša generacija, ki je ta ju-
bilej praznovala lani. Šolske klopi so gulili v sta-
ri šoli, ki je nekoč stala na zdajšnjem nogome-
tnem igrišču.

PRIDRUŽIL SE JIM JE TUDI RAZREDNIK
Ker so večino šolskega in obšolskega časa 

preživeli skupaj, so se odločili, da obletnico pra-
znujejo skupaj. To so storili na izletniški kmetiji 
Lokan v Lepi Njivi. Za kratek čas se jim je pridru-
žil tudi njihov razrednik Franc Breznik.

Primož Vajdl
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ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Prva kvalifikacijska tekma bo 17. maja

Odbojkarice OK Mozirje s trenerjem Danijelom Habjanom (desno) in odgovornim za tehnične 
zadeve Srečem Skokom (foto: Benjamin Kanjir)

Mozirske odbojkarice pod vodstvom trenerja 
Danijela Habjana so 20. aprila zaključile letoš-
nje ligaško tekmovanje v 1. B državni odbojkar-
ski ligi za ženske. Drugi del lige v modri skupini 
so zaključile s porazom v Ljubljani proti ekipi Vi-
tal Ljubljana. Kljub temu so na lestvici obdrža-
le četrto mesto.

MAJA TEKME ZA OBSTANEK V 1. B LIGI
Slednje jih za obstanek v 1. B ligi vodi v do-

datne kvalifikacije, ki jih bodo dekleta odigrala 
proti zmagovalni ekipi prvouvrščenih ekip dru-
ge lige. Za preboj v 1. B ligo se bosta udarili ekipi 
Braslovč in ŽOK Šentvid Žlindra. Mozirjanke bo-
do prvo srečanje, igra se na dve dobljeni tekmi, 
odigrale na parketu Športne dvorane Mozirje v 
petek, 17. maja.

V LJUBLJANO BREZ TREH KLJUČNIH IGRALK
Mozirske odbojkarice v Ljubljano niso odšle 

s pravo motivacijo, saj so bile na četrtem mes-
tu prvenstvene lestvice že pred srečanjem trdno 
zasidrane. Srečanje torej ni o ničemer odločalo. V 
ekipi so manjkale tri ključne igralke, zato upov na 
zmago v Ljubljani ni bilo pretirano veliko. Kljub te-
mu so se dekleta dobro držala, poskušala iz igre 
izvleči čim več in se ob tem tudi zabavati.

PREHUD TEMPO ZA 
MOZIRJANKE

V prvem setu so ves čas držale priključek in le 
delček zbranosti na koncu jim je manjkal, da bi 
rezultat na koncu obrnile sebi v prid. Domačin-
ke so jih premagale zgolj za potrebni dve točki, 
s 25:23. Drugi set je bil popolnoma drugačen, saj 

Mozirjanke niso mogle slediti hudemu tempu, ki 
so ga narekovale Ljubljančanke. Rezultat tega je 
bil doseženih zgolj 11 točk. V tretjem setu so zo-
pet bolje zaigrale, a jim kaj več kot 18 točk ni us-
pelo zbrati. Ljubljančanke so s tem dosegle za-
služeno zmago s 3:0 v setih.

Benjamin Kanjir

ZGORNJESAVINJSKA BILJARD LIGA

V peti sezoni najboljši Franky's pub

Vsi udeleženci zgornjesavinjske biljard lige ob zaključku sezone 
(foto: Primož Vajdl)

Sredi aprila se je z zaključkom v kokarskem 
baru Rdeča armada končala peta sezona zgor-
njesavinjske biljard lige, kjer tekmujejo lokali, ki 
imajo v svojih prostorih biljard. Letošnje leto so 
bili najnatančnejši igralci iz Franky's puba pred 
Ledenico na drugem, Barom Rdeča Armada na 
tretjem ter Zmajevo votlino na četrtem mestu.

Liga se je pričela sredi novembra, tekmo-
valci so se pomerili na domačih in gostujočih 

tekmah. Vsako ekipo so sestavljali štirje posa-
mezniki, ki so svoj lokal zastopali na posamezni 
tekmi ter tekmi dvojic. 

IGRALI OSMICO
Igrali so t. i. osmico, kjer je eden igralec igral s 

polnimi kroglami, označenimi od ena do sedem, 
drugi pa s pisanimi, označenimi od devet do 

petnajst. Igro dobi igralec, ki prvi potopi sedem 
krogel svoje skupine in na koncu še črno kroglo.

Z novo sezono biljard lige bodo nadaljevali je-
seni. Želja organizatorjev je, da medse privabijo 
še več ekip oziroma da bi vsaka zgornjesavinj-
ska občina imela vsaj enega predstavnika.

Primož Vajdl

Matična kronika za 
mesec marec

SMRTI:
Marija Mermal z Ljubnega ob Savinji
Janko Rahten iz Mozirja
Stanislav Hudej iz Tera
Franc Pečnik iz Radegunde
Veronika Robnik iz Primoža pri Ljubnem
Pavla Krumpačnik iz Planine
Ivana Firšt iz Gornjega Grada
Pavla Repenšek iz Gornjega Grada
Jakob Zamrnik iz Konjskega Vrha
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ŠPORTNIK LETA V MESTNI OBČINI VELENJE

Tiršek že devetič zapored športnik leta med invalidi

Franček Gorazd Tiršek (v 
sredini) je prejel priznanje za 
športnika leta med invalidi v 
Velenju. (Foto: Roman Bor)

Športna zveza Velenje je izbra-
la najboljše športnike leta 2018 in 
jim na prireditvi podelila priznanja. 
Med invalidi je športnik leta postal 
Franček Gorazd Tiršek iz Gornjega 
Grada, član velenjskega Strelskega 
društva Mrož. To je zanj že deveti 
zaporedni naslov za najboljšega ve-
lenjskega športnika invalida. 

V letu 2018 je osvojil naslov 
evropskega prvaka v streljanju 
z zračno puško v Beogradu in 4. 

mesto na svetovnem prvenstvu v 
Cheongju v Južni Koreji. Na zma-
govalno stopničko je stopil tudi na 
svetovnem pokalu v Al Ainu, naj-
boljši je bil tudi na državnem pr-
venstvu. 

Štefka Sem

NAMIZNI TENIS 

Nova kolajna z državnega prvenstva za NTK Savinja

Rezultati mladih igralcev NTK Savinja 
na državnem nivoju dokazujejo, da se v 
zadnjih letih pod vodstvom klubskih tre-
nerjev Patrika Rosca in Jaka Golavška 
resnično uspešno dela z mladimi. 

Na 3. stopnički spredaj sta dobitnika 
bronaste medalje Matic Čopar (levo) in Brin 

Vovk Petrovski. (Fotodokumentacija kluba)

V začetku aprila je potekalo državno prven-
stvo v namiznem tenisu za kadete in kadetinje 
v Komendi. Izvrstno so ponovno igrali članice in 
člani ekipe NTK Savinja. V kategoriji dvojic so 
posegli po bronasti medalji.

VIDNE VISOKE UVRSTITVE
Namiznoteniška sezona 2018/2019 počasi pri-

haja v zaključno fazo. To je tudi obdobje, ko so 
na sporedu najpomembnejša tekmovanja v se-
zoni, državna prvenstva v različnih starostnih 
kategorijah. Tako so v začetku aprila državno pr-
venstvo imeli na sporedu tudi kadeti in kadeti-
nje – igralci do 15 let. V Komendi se je zbralo kar 
131 mladih namiznoteniških igralk in igralcev, ki 
so se borili za naslove državnih prvakov.

Ponovno so se odlično izkazali igralke in igral-
ci ekipe NTK Savinja, saj se jih je v glavni žreb 
med 32 najboljših v državi uvrstilo kar sedem. 
V posamični konkurenci je najboljši rezultat do-

segel Polzeljan Domen Hohnjec, ki je z nasto-
pi končal v četrtfinalu (delitev 5. do 8. mesta). 

V DVOJICAH TRETJI V DRŽAVI
Še boljši rezultat je v kategoriji dvojic uspel 

Lučanu Maticu Čoparju in Brinu Vovku Pe-
trovskemu iz Griž, ki sta po odličnih predstavah 
na koncu osvojila bronasto kolajno. Glede na to, 
da bosta v kategoriji kadetov oba lahko nasto-
pala tudi v naslednji sezoni, bosta ob nadaljnjem 
zavzetem delu zagotovo ena glavnih favoritov za 
naslov državnih prvakov tudi prihodnje leto. 

Marija Lebar

MARATONI IN MALI MARATONI

Sezona Bernarde Zvir spet v vzponu 

Bernarda Zvir letos že z 
več elitnimi medaljami 
(foto: Jože Miklavc)

Maratonka Bernarda Zvir iz Šentjanža 
je skozi zimsko obdobje in spomladi nabra-
la novo kondicijo, pozdravila športne poškod-
be in pridobila motivacijo za novo sezono te-
kov. Marca se je udeležila maratona v Barcelo-
ni. V kategoriji od 55 do 64 let je od 163 tekačic 
zasedla zelo dobro 7. mesto. Na 19. Malem kra-
škem maratonu je osvojila 2. mesto od 12 teka-
čic v njeni kategoriji. 

ODLIČNA V SVOJI 
KATEGORIJI

Na Velikonočnem teku okrog Šmartinskega 
jezera je osvojila 1. mesto, med vsemi ženska-

mi pa si je pritekla solidno 14. mesto. Aprila se je 
udeležila še Luka Koper 6. Istrskega maratona, 
kjer je v svoji starostni skupini osvojila 1. mesto. 
Ti rezultati potrjujejo njeno dobro kondicijsko in 
psihološko pripravljenost za nastope v nadalje-
vanju sezone. V prvi polovici leta se namerava 
udeležiti še nekaterih krajših tekov za Fatburn 
tekaški pokal in nočnih tekov. 

Jože Miklavc
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST pri objavah 

zahval in čestitk.

Saj morda nisi hotela,
nisi želela,
a slišala si klic in si odšla …

ZAHVALA

Jožefa LEVER
iz Šmartnega ob Dreti

28. 2. 1934 - 13. 4. 2019

Iskrena hvala vsem, ki ste v času njene bolezni obiskovali našo ma-
mo in jo pospremili k večnemu počitku.

Vsi njeni

V SPOMIN 

naši teti Micki

V 93. letu je februarja 2019 umrla naša teta 

Marija PRAŠNIČKI
roj. Pinter 

Bezovnakova Micka iz Tera je živela v Ravnah na Koroškem. Poko-
pana je z možem Pepijem, ki je umrl leta 1982 pri sv. Barbari na Pre-
valjah. Hvala vsem, ki se ju spominjajo. Lahka naj jima bo koroška 
zemlja. 

Bezovnakovi

•	 VLOM	V	APARAT	S	SLADKARIJAMI
Nizka: V noči na 15. april je neznani storilec razbil steklo na 

aparatu za sladkarije in napitke na bencinskem servisu v Niz-
ki. Iz notranjosti je pobral sladkarije in pijače v vrednosti oko-
li 50 evrov. 
•	 UKRADEL	IN	ODVRGEL	KOLO

Mozirje: 16. aprila so bili policisti Policijske postaje Mozirje 
obveščeni o tatvini kolesa v Mozirju. Policisti so ukradeno kolo 
nato našli v reki Savinji v Novih Lokah. 
•	 VŽIG	SAJ	V	DIMNIKU

Ljubno ob Savinji: 18. aprila ob 14.28 je prišlo do dimniške-
ga požara v stanovanjski hiši na Rosuljah, na Ljubnem ob Savi-
nji. Pred prihodom gasilcev je ogenj pogorel. Gasilci PGD Ljubno 
ob Savinji, Okonina in Radmirje so s termovizijsko kamero preg-
ledali dimnik. Materialna škoda ni nastala.
•	 PES	NAPADEL	DRUGEGA	PSA

Loke pri Mozirju: 18. aprila so bili policisti Policijske posta-
je Mozirje obveščeni, da je v Lokah pri Mozirju psa, ki je bil z ob-
čanko, napadel drug pes. Občanka je imela ob sebi tudi dojenč-
ka. Policisti so lastniku napadalnega psa izdali plačilni nalog po 
zakonu o zaščiti živali.
•	 PADALCU	SE	JE	ZAPRLO	PADALO

Raduha: 20. aprila je prišlo na območju Raduhe do padca pa-
dalca. Aktivirana je bila gorska reševalna služba. Padalec je za-
peljal v zračni vrtinec, zaradi česar se mu je zaprlo padalo. Odprl 
je rezervno padalo in zasilno pristal. Pri tem ni bil telesno po-
škodovan.
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SLIKOVITA AKUSTIKA
Pa naj še kdo reče, da samo pevci in instrumentalisti pričarajo ča-

robno vzdušje na koncertih. Brez tonskih mojstrov vsekakor ne gre! 
Boštjan Podlesnik je na nedavnem koncertu klape Maslina na Re-
čici ob Savinji skrbel za akustiko in očitno tudi za vizualne efekte. Ta-
ko hitro je premikal »knofe« na mešalni mizi, da se je iskrilo in kadi-
lo v digitalni in analogni tehniki. Če kdo omeni, da je bila na koncer-
tu dobra akustika, potem ni čudno, da vedno kdo ugotovi, da je pa 
res nekaj tudi on vohal.

VODUŠEK Z BUTARICO ZA ZDRAVJE
»Japke so zdrav sadež, zato oznanjam letošnjo sadno letino kot 

eno boljših in verjamem, da nam bo pozeba prizanesla. V imenu 
vseh, ki imamo radi sadje in še posebej zdravo domače jabolko, pri-
segam na vitamine in dobro prebavo ob kulinaričnem velikonočju,« 
je na cvetno nedeljo povedal dolgoletni predsednik ljubenskih upo-
kojencev Jože Vodušek. 

TAMAL KUGOVSKI JE ŽE ZDAJ NABRIT
Tadej Brgles – Kugovski: »Hej, tamal (sin Tomaž), kaj s kleščami 

počneš okrog gamsove glave? Saj nisi veterinar. Raje pomagaj na-
rediti še kakšen cvet za orhideje. Te gredo to sezono dobro v gnar, 
je svetoval ata devetletniku. Ta se ni dal motiti, le hitel je z vrtnarski-
mi škarjami oblikovati en leseni detajl za potico rekoč: »Dej, dej, oči, 
primi se raje pravega dela, ne se špilat s temi lesenimi rožami. To je 
za ženske.« 

(Foto: MŠ)

(Foto: JM)

(Foto: JM)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 18. številki SN

2019

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: od 
7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: ponedeljek, sreda, petek od 7. do 15. ure, torek, če-
trtek od 10. do 18. ure.

D e ž u r n e 	 s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO
Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob sobo-
tah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tudi za dr-
žavne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so možni tudi 
zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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Petek,
26. april

ob 8.00. Gornji Grad
Dan odprtih vrat Čebelarske družine Gornji Grad
ob 14.00. Gozdna šola v Mozirju
Otvoritev gozdne šole
ob 16.30. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Šampion 
(st. dečki)
ob 19.00. Galerija Štekl Gornji Grad
Odprtje razstave Blanke Božič Poti
ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Koncert Objemimo Slovenijo (učenci in učitelji GŠ 
Nazarje)
ob 19.00. Kulturni dom Nova Štifta
Jubilejni koncert Ljudskih pevk Pušeljc
ob 19.00. Kulturni dom Mozirje
Proslava ob dnevu upora proti okupatorju

Sobota,
27. april

ob 9.00. Mozirski gaj
Razstava tulipanov
ob 9.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Zelemenjava - izmenjava izkušenj pri vzgoji 
zelenjadnic
ob 13.00. Pred kulturnim domom v Mozirju
Tradicionalni pohod ob prazniku občine Mozirje
ob 15.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
LAN Party - igranje računalniških iger
ob 17.00. Sejmišče v Mozirju
Tradicionalno plezanje na mlaj

Nedelja,
28. april

ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma - ND Mozirje : NK Ljubno ob 
Savinji (ml. dečki)
ob 15.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Bela nedelja z ljudskimi godci z Ljubnega

 Ponedeljek,
29. april

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Prvomajska otroška potepanja

Torek,
30. april

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Prvomajska otroška potepanja
ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 20.00. Športni park Mozirje
Tradicionalno kresovanje in družabno srečanje
ob 20.00. Laze pri Kokarjah 
Kresovanje pri tabornikih

Sreda,
1. maj

ob 8.00. Laze pri Kokarjah 
Prvomajski Pohod prijateljstva na Čreto
ob 11.00. Golte
Rock Partizani, Martin Vodlan, Sašo Novak

Petek,
3. maj

ob 9.30. Medgen borza Rečica ob Savinji
Prvomajska otroška potepanja

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče domače vzreje, 
različnih tež, nad 100 kg, ugodno, 
Andrejeva kmetija; gsm 031/509-
061.
Prodam teličko čb gag, 150 kg, ce-
na po dogovoru; gsm 041/462-931.
Prodam dva kozlička za zakol ali 
nadaljno rejo; gsm 040/430-080.
Prodam bika sivca, težkega 130 kg; 
gsm 031/228-217.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopi-
tanje in teličke, bikce nad 100 kg; 
gsm 031/533-745.
Kupim telice in krave za zakol. Pla-
čilo takoj; gsm 031/832-520.
Kupim bika ali telico, mesni tip – si-
mental, za rejo, 100 do 130 kg: gsm 
031/583-326.

DRUGO – PRODAM
Otroški voziček hartan topline s, 
malo rabljen, ugodno prodam; 
gsm 041/354-657.
Prodam prekle za fižol; tel. št. 58-
32-460.
Balirko za male kockaste bale, hri-
bovski model, prodam, 1.500 eur; 
gsm 068-629-910.
Klaftro bukovih drv prodam; gsm 
041/538-126.

Eno kolo na 21 prestav podarim in 
drugo kolo malo rabljeno, tudi na 
21 prestav, prodam za 50 eur; gsm 
070/446-168.
Elektromotor 15 kW, 1.430 obra- 
tov, ugodno prodam; gsm 
040/362-591.
Prodam jesenova drva; gsm 
041/315-320.
Prodam nahrbtno motorno škropil-
nico farmar fa22, cena po dogovo-
ru; gsm 041/323-909.
Kolo moško rog, dakota, 26 col, 
prestave shimano, kot novo, pro-
dam. Cena 45 eur; gsm 041/627-
205.
Ugodno prodam silažne bale; gsm 
040/907-688.
Prodam posteljo, 90 x 200, z letve-
nim podom, cena 50 eur; gsm 
031/210-526.

DRUGO – KUPIM
Kupim otroški poganjač (lahko tudi 
na pedala) za fanta; gsm 031/387-
183.

NEPREMIČNINE 
Zemljišče za vrt v Mozirju oddam; 
gsm 041/650-151.
Dvo in pol sobno stanovanje (Ljub-
no ob Savinji) prodam ali oddam v 
najem; gsm 041/783-630.

Naročniki Savinjskih novic imajo 
možnost objave brezplačnega malega oglasa.
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Voščila, Oglasi
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Ljudje in dogodki, Oglasi


